
Protokół Nr XXIV/2012
sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach w dniu 30 maja 2012r.,

w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza
od godz. 9:30 do godz. 18:30

1. Otwarcie sesji.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Część informacyjna.

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z 25 kwietnia 2012r.

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  uczczenia  90  rocznicy  powrotu  części  Górnego  Śląska 

do Polski.

6. Projekt  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie 

Góry.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2012 rok.

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  sprzeciwu  wobec  braku  konsultacji  społecznych 

przy wprowadzaniu zmian w systemie emerytalnym. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla  pedagogów,  psychologów,  logopedów  i  doradców  zawodowych  zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Tarnowskie Góry.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  stref  cen  (stawek  taryfowych)  obowiązujących 

przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Gminy Tarnowskie Góry.

11. Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Statutu  Tarnogórskiego  Ośrodka  Terapii 

Uzależnień Profilaktyki i Pomocy Psychologicznej - Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Tarnowskich Górach.

12. Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Tarnogórskiego 

Ośrodka  Terapii  Uzależnień,  Profilaktyki  i  Pomocy  Psychologicznej  -  Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Tarnowskich Górach za okres od 01.01.2011r. 

do 31.12.2011r.

13. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt z terenu Gminy Tarnowskie Góry.

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Tarnowskie Góry na lata 2012 – 2032.

15.Projekt  uchwały  w  sprawie  odpowiedzi  oraz  przekazania  Wojewódzkiemu  Sądowi 

Administracyjnemu w Gliwicach skargi Prokuratora Okręgowego w Gliwicach.

16.Projekt  uchwały w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowskich Górach.

17. Interpelacje, wnioski, pytania radnych.
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Ad. 1
Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK chwilą skupienia otworzył obrady XXIV 

sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach. 

Następnie  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad  i  powitał  przybyłych

na sesję gości. 

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego Protokołu.

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  przystępując  do  realizacji  punktu 

porządku obrad, zwrócił się do zebranych o zgłaszanie uwag i propozycji  do porządku obrad.

Radny  Janusz  Śnietka złożył  wniosek  formalny o  rozszerzenie  porządku  obrad

poprzez wprowadzenie w punkcie 7, punktu: „interpelacje, wnioski i pytania radnych – część I”.

Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

złożonego  wniosku  formalnego.  Z  powodów  technicznych,  przeprowadzono  reasumpcję 

głosowania, metodą tradycyjną, poprzez podniesienie ręki.

Głosowanie:
7 Radnych „za”, 13 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek nie został przyjęty  

Ad. 3
W  tej  części  posiedzenia Przewodniczący  Rady Miejskiej  wspólnie  z Burmistrzem Miasta, 
złożyli życzenia Radnym, którzy obchodzili rocznicę urodzin w kwietniu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  w  ramach  części  informacyjnej, 

poinformował, że w okresie między sesjami wpłynęły do Rady Miejskiej pisma w różnej kategorii 

spraw;  poinformował,  że  były  to  m.in.:  zaproszenia,  pisma  informacyjne,  postulaty,  pisma 

o  charakterze  okolicznościowym  oraz  korespondencja  z  Radami  Dzielnic.  Zwrócił  uwagę

na niektóre z nich i jednocześnie zainteresowanych radnych, zaprosił do zapoznania się z całością 

korespondencji w Biurze Rady Miejskiej:

* 27  kwietnia  br. -  Przewodniczący  Rady  Społecznej  TOTU  SPZOZ  –  Pan  Kajetan  KANSY 

przedłożył protokół z jej posiedzenia, które odbyło się w dniu 27 marca 2012r. (KRZiSS);

*  30  kwietnia  br. oraz  9  maja  br.,  wpłynęły  pisma  wyrażające  zaniepokojenie  pedagogów
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i bibliotekarzy tarnogórskich placówek oświatowych, dotyczące limitów zatrudnienia na rok szkolny 

2012/2013. 

W tej sprawie otrzymał:

• odpowiedź BM z 23 maja br. (dotyczy bibliotekarzy);

• pismo  z  28  maja  br.,m  popierające  działania  tych  „grup  zawodowych”  ze  Związku 

Nauczycielstwa Polskiego (Zarząd Oddziału w Tarnowskich Górach); 

* 7   maja br.   - wpłynęło pismo Posła Wojciecha SZARAMY informujące, że wystąpił On do Prezesa 

ZUS o podjecie interwencji ws. funkcjonowania Inspektoratu ZUS w Tarnowskich Górach;

*  25  maja  br. -  wpłynęło  pismo  o  podobnych  działaniach  posła  Grzegorza  MATUSIAKA,

który przesłał otrzymaną odpowiedź Prezesa NFZ;

*  8   maja  br.   -  Prezes  ZUS  przekazał  kopię  odpowiedzi  udzielonej  Staroście  Powiatu 

Tarnogórskiego  –  Pani  Lucynie  EKKERT,  dotyczącej  apelu  w  przedmiocie  funkcjonowania 

Inspektoratu ZUS w Tarnowskich Górach;

*  8   maja  br.   -  doręczono  prawomocne  orzeczenie  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego 

w Gliwicach, w sprawie odrzucenia skargi tarnogórzanina, na uchwałę Nr XXVIII/256/97 RM TG

z dnia 26 lutego 1997r.; 

* 10 maja br. - Burmistrz Miasta przekazał sprawozdanie finansowe Gminy na dzień 31.12.2011r., 

tj.  bilans  z  wykonania  budżetu  Gminy  Tarnowskie  Góry,  bilans  jednostki  budżetowej  – 

sprawozdanie łączne, rachunek zysków i strat jednostki – sprawozdanie łączne, zestawienie zmian 

w  funduszu  jednostki  –  sprawozdanie  łączne;  dokumentacja  ta  została  przekazana  Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetowej do wiadomości; 

*  15  maja  br. -  Przewodniczący  Rady Społecznej  TOTU SPZOZ,  przedłożył  wyciąg  protokołu

z posiedzenia Rady,  w którym rekomenduje Ona nowy statut  TOTU SPZOZ,  Radzie Miejskiej 

do uchwalenia;

* 15, 18 i 25 maja br. wpłynęła nw. Korespondencja, dotycząca planowanej likwidacji posterunków 

Policji w Miasteczku Śląskim i Świerklańcu:

• z Biura Poselskiego posła Artura GÓRCZYŃSKIEGO,

• z Biura Poselskiego posła Jana KAŹMIERCZAKA,

• od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach – Dariusza DZIAŁO,

• z Biura Poselskiego posła Wojciecha SZARAMY,

• z Departamentu Nadzoru Ministerstwa Spraw Wewnętrznych,

• z Biura Senatora RP Kazimierza KUTZA.

* 17 maja br. w Muzeum w Tarnowskich Górach, odbyła się konferencja nt. 90-tej rocznicy powrotu 

części Górnego Śląska do Polski, gdzie swój referat wygłosił prof. dr hab. Franciszek MAREK;

Przewodniczący  Rady  Miejskiej podziękował  licznie  zgromadzonej  młodzieży,

m.in.  przedstawicieli:  I  LO  im.  S.  Sempołowskiej,  Zespołu  Szkół  Technicznych

i Ogólnokształcących oraz Gimnazjum Nr 4.
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*  24 maja br. od Wojewody Śląskiego, wpłynęło pismo dot. „wskazania na nieistotne naruszenie 

prawa”  w  uchwale  Nr  XXIII/287/2012  RM  w  sprawie  wyboru  ławników do  Sądu  Rejonowego

w Tarnowskich Górach z 25.04.2012r.

* 29 maja br. wpłynęło pismo Komendanta Powiatowego Policji w TG dot. wynajmu pomieszczeń 

od Klubu „Gwarek”, na punkt przyjęć dzielnicowego (brak akceptacji warunków).

* ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że skierował pismo do Przewodniczących 

Zarządów Dzielnic dot. organizacji imprez artystyczno - rozrywkowych (festyny, pikniki itp.);

* wszyscy radni terminowo wywiązali się z obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego za 2011 

rok;

* wprowadza uwagi porządkujące dyskusje podczas obrad, m.in. głosy „za” lub „przeciw”;

* nawiązując do zdarzeń i okoliczności, które miały miejsce podczas ostatniej sesji RM, stwierdził, 

że sugestywne zachowanie niektórych radnych skłoniło go do podjęcia działań „(...) mających na 

celu  wspomożenie  tych  z  nich,  którzy  nie  potrafią  samodzielnie  zapanować  nad  własnymi 

wypowiedziami i  gestami – w rezultacie tychże działań,  informuję Państwa,  że w Biurze Rady  

Miejskiej znajdują się środki farmakologiczne o działaniu uspokajającym( ...)”;

*dwie osoby złożyły wniosek o zabranie głosu podczas obrad sesji.

W  dalszej  kolejności Burmistrz  Miasta  -  Arkadiusz  CZECH,  przedstawił  informację

z działalności komórek organizacyjnych Urzędu Miejskiego oraz jednostek organizacyjnych Gminy 

za okres: od dnia 24.04.2012r. - 28.05.2012r.
                                                         

 Wydział Inwestycji i Remontów:
1. „Remont i konserwacja boisk szkolnych”:

- dokonano odbioru nawierzchni poliuretanowej boiska w SP Nr 10 i PG Nr 2,

- dokonano odbioru piłkochwytów w SP Nr 9 i SP Nr 10.

Wykonano pierwszy etap całorocznej konserwacji nawierzchni obiektów sportowych.

2. „Modernizacja domu dla bezdomnych mężczyzn” – dokonano ponownego sprawdzenia ofert  

i wyłoniono wykonawcę remontu noclegowni.

3. „Termomodernizacja  budynku  Przedszkola  Nr  11”  –  dokonano  wyboru  wykonawcy 

termomodernizacji i przekazano plac budowy.

4. „Wykonanie instalacji ciepłej wody w sanitariatach SP Nr 9, 11, 13 i PG Nr 1”:

- zostali wyłonieni wykonawcy robót w poszczególnych placówkach,

- została wykonana instalacja ciepłej wody w sanitariatach Szkoły Podstawowej Nr 9.

5. Przedszkole Nr 4 – trwa remont konserwatorski elewacji frontowej budynku.

6.  „Remont zaplecza pawilonu sportowego TS „Tarnowiczanka” – w dniu 15.05.2012r.; projektant 

złożył projekt remontu i dobudowy zaplecza TS Tarnowiczanka. Oczekujemy na wydanie decyzji

o pozwoleniu na budowę.
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7. „Oświetlenie  ulic  na  terenie  gminy  –  budowa  i  uzupełnienie”  –  zakończono  roboty

przy oświetleniu ulicy Obwodowej i osiedla przy ul. Garusa. W dniu 14.05.2012r. podpisano umowę 

na wykonanie oświetlenia ul.:  Ogrodowej,  Staropolskiej,  Targowej i  Racławickiej  I  etap. Roboty 

ruszą w I dekadzie czerwca; termin zakończenia 02.07.2012r.

8. „Budowa  miejsc  parkingowych  przy  placówkach  oświatowo  –  wychowawczych”  –  w  dniu 

21.05.2012r.  odbył  się  przetarg  na  wykonanie  miejsc  parkingowych  i  wymiane  nawierzchni

na terenie SP Nr 3 i PG Nr 2. Trwają procedury przetargowe.

9. „Remont budynku przy ul. Sienkiewicza 2” – po przeniesieniu środków budżetowych z innych 

zadań  budżetowych  zostanie  ogłoszone  postępowanie  przetargowe  na  cały  zakres  robót 

remontowych.

10. „Remont infrastruktury parku w Reptach Śląskich” –  trwają prace projektowe.

11. „Budowa  dwóch  budynków  komunalnych”  –  trwają  procedury  przetargowe  na  wyłonienie 

wykonawcy przekładki kanalizacji deszczowej Ø 400 na odcinku D7 – D13.

12. Publiczne  Gimnazjum  Nr  1  –  zostało  zlecone  opracowanie  dokumentacji  projektowo  – 

kosztorysowej na wykonanie robót remontowych w placówce:

- remont instalacji elektrycznej – III etap,

- wymiana stolarki okiennej,

- malowanie pomieszczeń szkolnych po wykonanych robotach elektrycznych.

13. „Opracowanie dokumentacji i modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych” – planowana 

jest naprawa drogi, prowadzącej od ul. Sielanka w kierunku Miedar.

14. „Budowa  trybun  TS  Gwarek”  –  projektant  przekazał  dokumentację  projektową  –  trwa 

sprawdzanie projektu.

Wydział Gospodarki Lokalowej:
1. W dniu 24.04.2012 roku została zawarta umowa na: remont elewacji, dachu i kominów budynku 

mieszkalnego z lokalami usługowo – handlowymi przy ul. Rynek 6, 6a na kwotę 356.175,19 zł 

brutto.

Wykonawca robót: Spółdzielnia Rzemieślnicza BUDREM 41-710 Ruda Śląska ul. Katowicka 18. 

2. W  dniu  26.04.2012  roku  została  zawarta  umowa  na:  remont  budynku  klubu  sportowego

w Reptach  Śląskich przy ul. Staszica 63, na kwotę 10.217,89 zł brutto.

Wykonawca robót: „STOL-BUD” K. Zyzik 42-609 Tarnowskie Góry ul. Grzybowa 150.

3. W dniu 11.05.2012 roku została zawarta umowa na: remont elewacji frontowej i klatki schodowej 

budynku  mieszkalnego  z  lokalami  usługowo  –  handlowymi  przy  ul.  Krakowskiej  13,

na kwotę 141.741,82 zł brutto.

Wykonawca robót: Zakład Robót Wykończeniowych i Sztukatorskich A. Stokłosa 41-909 Bytom 

ul. Cyryla i Metodego 47.
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4. W  dniu  28.05.2012  roku  została  zawarta  umowa  na  remont  elewacji  frontowej  budynku 

biurowego przy ul. Piastowskiej 8, na kwotę 336.608,93 zł brutto.

Wykonawca robót :  Spółdzielnia Rzemieślnicza „ WIELOBRANŻOWA” 42-600 Tarnowskie Góry

ul. Sienkiewicza 17.

5.  Wydatki  na  remonty  budynków  w  ramach  technicznego  utrzymania  wykonywane

przez Zarządcę, na kwotę 55 000,00 zł.

Wydział Gospodarki Nieruchomościami:
1. Przygotowano projekty postanowień w sprawie:

− sprzedaży  w  drodze  przetargów  ustnych,  nieograniczonych 

nieruchomości  gruntowych  niezabudowanych,  położonych  przy  ulicach:  Zagórskiej,  Repeckiej, 

Siewierskiej, Królowej Jadwigi,

− sprzedaży w drodze II  przetargu ustnego,  nieograniczonego lokali 

mieszkalnych  położonych  

w budynkach przy ulicy Opolskiej 5/5 i Tysiąclecia 12/1

2.  Przeprowadzono przetargi na sprzedaż lokali mieszkalnych, przy ul. Opolskiej 5/5, Tysiąclecia 

12/1, Krakowskiej 17/3 – wyłoniono nabywcę lokalu przy ul. Krakowskiej 17/3, za cenę 131.300 zł.

3. Zawarto:

− 11 umów dzierżawy na grunty o łącznej powierzchni 16.900m2.

4. Wydano:

− 15 zgód na wejście w teren,

− 1 zgodę na korzystanie z drogi wewnętrznej gminnej,

− 1 zgodę na wycinkę drzew,

− 15 zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości,

− 9 postanowień opiniujących podział nieruchomości,

− 16 decyzji zatwierdzających projekty podziału nieruchomości,

− 4 decyzje o rozgraniczeniu nieruchomości,

− 3 postanowienia o rozgraniczeniu nieruchomości,

− 2 decyzje o naliczeniu opłaty adiacenckiej.

5. Zawarto  5  umów dotyczących  wyrażenia  zgody na  korzystanie  z  nieruchomości  gminnych.

6. Złożono do Wojewody Śląskiego 8 wniosków o wydanie decyzji komunalizacyjnych. 

Zespół  ds.  Realizacji  Projektu  pn.  Budowa  kanalizacji   sanitarnej   i  deszczowej
w Tarnowskich Górach:

     1. Kontrakt 1A – Modernizacja i rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i deszczowej w zlewni 
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COŚ:

- trwa podłączanie posesji do studzienek przyłączeniowych w dzielnicach Lasowice i Sowice.

2.  Kontrakt  1C –  Remont  kolektora  DN  300  wraz  z  przełączeniem  posesji  do  kolektora

w ul. Grodzkiej

- rozpoczęto odtwarzanie nawierzchni.

3. Kontrakt 1B – Modernizacja i rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i deszczowej w zlewni 

COŚ:

- trwa budowa sieci w dzielnicy Bobrowniki Śląskie – ul. Radzionkowska;

- trwa budowa sieci w dzielnicy Śródmieście – Centrum – ul. Gruzełki, ul. Rymera, Wyspiańskiego, 

Cebuli, pompownia ścieków P3 przy ul. Rymera;

- pompownia ścieków P8 w rejonie ul. Gliwickiej (Kolejarz – Staszic).

4. Kontrakt 2 - Budowa Centralnej Oczyszczalni Ścieków:

- trwa Okres Zgłaszania Wad – bieżące usuwanie usterek,

- bieżący monitoring osiąganych parametrów oczyszczania ścieków,

- bieżący monitoring gwarantowanych kosztów oczyszczania 1 m3 ścieków.

5. II Faza Projektu:

- zakończono wykonanie dokumentacji projektowej i wydano pozwolenie na budowę dla dzielnicy 

Śródmieście (rejon ulic Małej i  Rudnej-Lyszcze),

-  wyłoniono  projektanta  kanalizacji  sanitarnej  dla  dzielnicy  Strzybnica  -  podpisanie  umowy 

planowane jest do końca maja br.,

- trwa postępowanie przetargowe na Inżyniera Kontraktu II Fazy.

6. Realizacja spraw bieżących:

- współpraca z instytucjami zewnętrznymi, inwestorami i mieszkańcami Tarnowskich Gór,

      - udział w postępowaniach sądowych, rozjemczych itp. związanych z realizacją kontraktów.

Wydział Strategii, Rozwoju i Promocji Miasta:
1. Przygotowanie i złożenie wniosku oraz Studium Wykonalności dla projektu "System Informacji 

o Terenie miasta Tarnowskie Góry (SIT)". Wniosek został złożony do Urzędu Marszałkowskiego 

w dniu 11.05.2012r., w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego, 

Działanie 2.2 „Rozwój elektronicznych usług publicznych”.

2. Podpisanie umowy o dofinansowanie oraz dalsza realizacja projektu ( m.in. przygotowywanie 

dokumentacji  przetargowej)  pn.  „Tarnowskie  Góry  –  najlepsze  dla  inwestorów”,  który  został 

wybrany do dofinansowania. Całkowita wartość dofinansowanego projektu wynosi 463.750,00 zł. 

Projekt  złożono  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Śląskiego, 

Priorytet:  I  Badania  i  rozwój  technologiczny  (B+R),  innowacje  i  przedsiębiorczość, 

Działanie/Poddziałanie 1.1.2 Promocja inwestycyjna. 
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3. Dokonano ostatecznego rozliczenia projektu pn.: „KOTEK - komputerowe okno tarnogórskiej 

edukacji kulturalnej”, realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2007-2013, Priorytet IV – Kultura, Działanie 4.2 System informacji 

kulturalnej.  

4. Udział Gminy Tarnowskie Góry podczas rozstrzygnięcia konkursu pt. „Polska Pięknieje”, w której 

zgłoszony został projekt pn. „ KOTEK- komputerowe okno tarnogórskiej edukacji kulturalnej”. 

5. Trwają prace z ostatecznym rozliczeniem projektu pn. „Inwestuj w Tarnowskich Górach”, 

współfinansowanego przez Unię Europejską z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego. 

6. Przygotowanie posiedzenia Rady ds. Gospodarczych przy Burmistrzu Miasta Tarnowskie Góry, 

które  odbyło się 9 maja 2012 r. o godzinie 16:00 w budynku Urzędu Miejskiego

przy ul. Sienkiewicza 2. Tematem wiodącym był: „Koszty oświaty w Gminie”. 

7. W dniu 08.05.2012 w Urzędzie Miejskim w Tarnowskich Górach, odbyło się bezpłatne spotkanie, 

zorganizowane dla przedstawicieli urzędów, przedsiębiorców. Spotkanie zorganizowano

z Bankiem Ochrony Środowiska  i przedstawicielem Centrum Projektów Rewitalizacji S.A

dot. pozyskiwania środków z programu JESSICA. 

8. Prace organizacyjne i przygotowawcze związane z obchodami 450-lecia Herbu Miasta 

Tarnowskie Góry. 

9. Prace przygotowawcze związane z organizacją  tzw. „Mappingu Ratusza 3d” z okazji obchodów 

450-lecia Herbu Miasta Tarnowskie Góry, które będą miały miejsce w dniu 25 lipca 2012r. 

10. W dniu 26 kwietnia 2012 i 23 maja 2012r., odbyły się (drugie i trzecie) spotkania Zespołu 

Partycypacyjnego, opracowującego, w ramach programu „Decydujmy Razem”, projekt budowy 

marki miasta Tarnowskie Góry. 

11. Gmina Tarnowskie Góry w dniu 11 maja 2012r., promowała się biorąc udział w Targach 

Turystyki i Dziedzictwa Przemysłowego w Zabrzu. Gmina dostała wyróżnienie za najlepsze 

stoisko. 

12. Gmina Tarnowskie Góry bierze udział w tworzeniu bazy projektów w ramach Partner 3.

Jest to narzędzie, którego celem jest identyfikacja potrzeb potencjalnych beneficjentów funduszy 

Unii Europejskiej (w ramach EFRR i EFS), z terenu Województwa Śląskiego w nadchodzącej 

perspektywie finansowej na lata 2014 – 2020. 

13. Aktualizacja  i bieżące ogłaszanie Konkursu  na stronie internetowej urzędu i na profilu

na Facebooku: konkurs - „Co wiesz o Tarnowskich Górach” - konkurs wiedzy o mieście - 

odpowiadanie na pytania związane z miastem. 

14. Bieżące uzupełnianie Facebook'owej Osi Czasu w profilu Urzędu Miejskiego, ważnymi 

wydarzeniami z historii miasta. 

15. Przygotowywanie projektów i wydruk plakatów, ulotek, zaproszeń na potrzeby Urzędu 

Miejskiego oraz organizacji pozarządowych.
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16. Przygotowywanie i wydawanie materiałów promujących Gminę Tarnowskie Góry,

na indywidualne wnioski mieszkańców Gminy oraz różnych instytucji, wpływające do Urzędu 

Miejskiego w Tarnowskich Górach. 

17. Bieżąca obsługa Punktu Informacji o Mieście. Udzielanie informacji zainteresowanym osobom, 

w tym min. mieszkańcom Gminy, turystom krajowym i zagranicznym, wydawanie materiałów 

informacyjnych o mieście i regionie. 

18. Aktualizacja dokumentu pn. „Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Tarnowskie Góry na lata 

2009-2015”. 

19. Obsługa i redagowanie strony internetowej Urzędu Miejskiego oraz Totemu, znajdującego się

w Punkcie Informacji o Mieście. 

20. Aktualizacja kodu strony internetowej wprowadzenie modułu pogoda. 

21. Prace nad mobilną wersją serwisu internetowego www.tarnowskiegory.pl. 

22. Wizyta węgierskich dziennikarzy we współpracy ze Śląską Organizacją Turystyczną: 

a. Matthaeidesz Konrád MTV Programme; 

b. Dobi Ildikó TTG Hungary, Fanni Magazin; 

c. Suhajda Zoltán Metropol; 

d. Ördögh Bálint BBC Good Food; 

e. Mészáros Blanka Világjáró Magazin; 

f. dr. Nagy Éva Turizmus Panoráma; 

g. Nemoda Levente Lecsó Tours; 

h. Bakonyi Erika POIT Budapeszt – dyrektor. 

23. Trwają prace związane z opracowaniem mobilnej wersji strony www.tarnowskiegory.pl. 

24. Praca nad nowymi materiałami promocyjnymi. 

25. Przygotowanie publikacji promocyjnej miasta pt. „Tarnowskie Góry. Powietrze”. 

26. Pomoc Biurze Informatyki przy promocji INFOsms. 

Biuro Zamówień Publicznych: 
Wszczęte postępowania o udzielenie zamówienia publicznego:

• W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone 

w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (193.000 Euro – dla dostaw

lub usług i 4.845.000 Euro – dla robót budowlanych), na:                                                     

1) Pełnienie usługi nadzoru inwestorskiego dla robót budowlanych, polegających na budowie 

kanalizacji sanitarnej na terenie Tarnowskich Gór; 

2) Remont pokrycia dachu wraz z przemurowaniem kominów budynku mieszkalnego

przy ul. Korola 23 w Tarnowskich Górach; 

3) Utrzymanie zieleni i infrastruktury oraz ścinanie drzew na terenie Parku w Reptach Śląskich – 

2 zadania.
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• W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone 

w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (193.000 Euro – dla dostaw 

lub usług i 4.845.000 euro – dla robót budowlanych) na:         

1) Projekt,  dostawę  i  zabudowę  rozdrabniacza  zabezpieczającego  pompownię  P5

przy  ul.  Częstochowskiej  w  Tarnowskich  Górach.  Kontrakt  1A/2D-2  –  Zamówienie  dodatkowe

do Kontraktu nr 1A.

Zakończone postępowania o udzielenie zamówienia publicznego

• W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone 

w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (193.000 Euro – dla dostaw 

lub usług i 4.845.000 Euro – dla robót budowlanych), na:  

1) Remont konserwatorski elewacji frontowej i klatki schodowej budynku mieszkalnego z lokalami 

usługowo-handlowymi  przy  ul.  Krakowskiej  13  w  Tarnowskich  Górach;     

2) Oświetlenie ulic na terenie Gminy Tarnowskie Góry – budowa i uzupełnienie;

3) Zbiórkę odpadów wielkogabarytowych na terenie Tarnowskich Gór.

Wydział Ochrony Środowiska:
1. Wydano decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięć pn.:

- Budowa bazy transportu samochodowego spedycji krajowej  i międzynarodowej  w Tarnowskich 

Górach przy ul. Zagórskiej,

-  Budowa pięciu  budynków mieszkalnych z garażami  w Tarnowskich  Górach przy ul.  Bocznej

od ul. Bałtyckiej.

2. W zakresie decyzji na usunięcie drzew i krzewów: 

- wydano 23 decyzje, w tym jedną decyzję dla Zarządu Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach, 

w  której  udzielono  zgody  na  usunięcie  3  szt.  drzew  z  gatunku  kasztanowiec  zwyczajny

oraz odmówiono zgody na usunięcie 3 szt. drzew z gatunku kasztanowiec zwyczajny, rosnących

w pasie drogowym drogi powiatowej  przy ul.  Styczyńskiego w Tarnowskich Górach oraz jedną 

decyzję  dla  Międzygminnego  Związku  Komunikacji  Pasażerskiej  w  Tarnowskich  Górach,

na usunięcie 2 szt. drzew, tj. kasztanowiec zwyczajny i klon pospolity, rosnących przy ul. Pokoju, 

które kolidują z budową dworca, gdzie opłatę za usunięcie drzewa z gat. klon pospolity odroczono 

na okres 3-lat pod warunkiem dokonania nasadzeń zastępczych,

- wszczęto 14 postępowań w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew lub krzewów.

● W zakresie utrzymania terenów zielonych:

- kontynuowano bieżące prace pielęgnacyjno - porządkowe na terenie Parku w Reptach, łącznie 

z wycinką drzew i wyrąbem drewna,

- przeprowadzono  remonty uszkodzonych urządzeń zabawowych na placach zabaw;

-  kontynuowano prace pielęgnacyjno - porządkowe na terenie Parku Miejskiego przy ul.  Kard. 
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Wyszyńskiego  oraz  na  terenach  miejskiej  zieleni  urządzonej,  rozpoczęto  koszenie  traw

w pasach drogowych i na zieleńcach

● W zakresie edukacji ekologicznej:

- Ogłoszono XIII edycję konkursu o nagrodę Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry na „Najładniej 

ukwiecony balkon, okno, placówkę usługowo-handlową, kawiarenkę letnią w centrum Tarnowskich 

Gór,  na  obszarze  wyznaczonym  ulicami:  Bytomska,  Marszałka  Józefa  Piłsudskiego,  Pokoju, 

Styczyńskiego, Powstańców Śląskich, Opolską, Teofila Królika, Staropolską, Legionów”.

● W  dniach  17.05-25.05,  w  ramach  projektu  Eko-Kraina  zorganizowanego  wspólnie

przez Tarnogórskie Centrum Kultury i Urząd Miejski, w Tarnogórskim Centrum Kultury odbyły się 

pokazy filmów, koncerty, wizualizacje oraz wykłady poświęcone Eko-żywności i Eko-kosmetykom.

● Przeprowadzono  kontrolę  ubezpieczenia  obowiązkowego  OC  rolników  z  tytułu  posiadania 

gospodarstwa rolnego i ubezpieczenia budynków rolniczych, wchodzących w skład gospodarstwa 

rolnego.

● Dokonano rozliczenia dotacji celowej, przeznaczonej na zwrot podatku akcyzowego zawartego 

w cenie oleju napędowego dla producentów rolnych.

● Wydano  zaświadczenie  o  wliczaniu  okresów pracy  w  indywidualnym  gospodarstwie  rolnym

do pracowniczego stażu pracy.

● Rozstrzygnięto konkurs na realizację zadania publicznego p.n. „Zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Tarnowskie Góry”.

● Wyłapano i przekazano do schroniska 12  bezdomnych psów.

● Miejska  Spółka  Wodna  w  Tarnowskich  Górach  rozpoczęła  konserwację  rowów, 

odprowadzających wody opadowe po wylotach gminnych kanalizacji na terenie Gminy Tarnowskie 

Góry.  

Wydział Architektury:
            I. Zestawienie wniosków, które wpłynęły do Wydziału Architektury w poszczególnych sprawach:

1. o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowaniu terenu - 26 wniosków;

2. o wydanie zaświadczeń o przeznaczeniu terenu w planie lub o braku planu - 27 wniosków;

3. o wydanie wypisu i wyrysu z tekstu planu - 7 wniosków.

II. Załatwianie spraw bieżących:

1. Przygotowano i wydano 27 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowaniu terenu;

2. Wnioski w sprawie uzyskania zaświadczenia o braku miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz wnioski o uzyskanie wypisu i wyrysu z planu załatwiane są na bieżąco;

3. W toku postępowania znajduje się obecnie 98 spraw.

III. Sprawy dodatkowe:

1. Przyjmowanie  uwag  do  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

dla  dzielnic:  Śródmieście–Centrum,  Lasowice,  Osada  Jana  w  Tarnowskich  Górach
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oraz do prognozy oddziaływania na środowisko;

2. Sporządzenie mapy aglomeracji ściekowej;

3. Sporządzenie mapy okręgów wyborczych;

4. Wydawanie opinii o przeznaczeniu działek dla Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu 

Miejskiego oraz dla Starostwa Powiatowego;

5. Wydawanie  opinii  o  możliwości  podziału,  zbycia  lub  wydzierżawienia  działek  na  prośbę 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami;

6. Udzielanie  informacji  z  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  prośbę 

Wydziału  Ochrony  Środowiska,  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  oraz  dla  Starostwa 

Powiatowego;

7.  Odszukiwanie  dokumentacji  archiwalnej  dotyczącej  wydanych  przez  tutejszy  organ, 

archiwalnych pozwoleń na budowę.

Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki:
1. Prowadzenie  postępowań  administracyjnych  związanych  z  zakończeniem  nierozliczonych 

stypendiów za rok szkolny 2010 / 2011.

2. Bieżące rozliczanie stypendiów szkolnych, przyznanych na rok szkolny 2011/2012.

3. Przygotowanie list wypłat stypendiów na II transzę roku szkolnego 2011/2012.

4. Doraźne  przygotowanie  materiałów  dla  Burmistrza  Miasta  /listy  nagrodzonych  Nagrodami 

Burmistrza Miasta, analizy niewykorzystanych miejsc w miejskich przedszkolach, analiza realizacji 

zadań przez nauczycieli-bibliotekarzy/.

5.  Przygotowanie  Uchwały  Rady  Miejskiej  o  zwiększeniu  ilości  godzin  dydaktycznych 

nauczycielom  pedagogom,  logopedom  i  psychologom  w  placówkach,  dla  których  Gmina 

Tarnowskie Góry jest organem prowadzącym.

6. Zmiana  Zarządzenia  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry  w  sprawie  zasad  przygotowania 

projektów organizacyjnych na rok szkolny 2012/2013.

7. Przyjmowanie  i  opracowywanie  do  zatwierdzenia  projektów  organizacyjnych  dla  szkół

i przedszkoli na rok 2012/2013.

8. Przyjmowanie  wniosków  o  wdrożenie  postępowań  egzaminacyjnych  na  nauczycieli 

mianowanych.

9. Przygotowanie  i  udzielenie  odpowiedzi  nauczycielom  bibliotekarzom  w  sprawie  zamiaru 

zmniejszenia wymiaru etatów, przyznanych placówkom w związku z nowym zapisem Zarządzenia 

Burmistrza Miasta. Udzielenie odpowiedzi w sprawie Przewodniczącemu Rady Miejskiej.

10. Przygotowanie  materiałów  do  realizacji  rządowego  programu  „Wyprawka  szkolna”

we współpracy z Powiatem Tarnogórskim.

11. Nadzorowanie realizacji zadania pomocy uczniom mniejszości romskiej w Tarnowskich Górach.
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12. Opracowywanie  materiałów  dotyczących  rezygnacji  Gminy  Tarnowskie  Góry  z  projektu

pn. Indywidualizacja nauczania w tarnogórskich szkołach podstawowych”.

13. Przyjmowanie  wniosków  o  rozpoczęciu  kształcenia  zawodowego  pracowników 

młodocianych.

14. Przygotowanie  wniosków  o  Nagrody  Ministra  Edukacji  Narodowej  (5)  oraz  wniosków 

o Nagrodę Śląskiego Kuratora Oświaty (5).

• Przygotowanie oceny pracy dla Dyrektora ZSP Nr 3 p. Mariusza Majowskiego.

15. Realizacja umów w sprawie przyznania stypendium sportowego Burmistrza Miasta Tarnowskie 

Góry za osiągnięte wyniki sportowe /przelew za miesiąc maj 2012r/.

16. Praca nad projektem Uchwały Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach w sprawie: ustanowienia 

stypendiów  sportowych  oraz  wyróżnień  i  nagród  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry

za osiągnięte wyniki sportowe.

17. Współorganizacja  III  Mistrzostw  Gimnazjów  o  Puchar  Burmistrzów  i  Wójtów  Powiatu 

Tarnogórskiego.

18.  Prowadzenie postępowań egzekucyjnych w sprawie zwrotu dotacji celowych, nierozliczonych 

przez: LKS Tarnowiczanka Tarnowice Stare, TS Iskra Lasowice i TKS Karate.

19. Współorganizacja programu pobytu grupy dzieci i młodzieży z miasta partnerskiego Mericourt 

w Tarnowskich Górach (gospodarzem pobytu była SP 13).

20. Organizacja posiedzenia Rady Sportu w dniu 09.05.2012r.

21.  Organizacja IV Rajdu po Ziemi Tarngórskiej, który odbył się w dniu12 maja 2012r. w Parku 

GCR  ,,Repty”.  W  imprezie  pomimo  niesprzyjającej  aury,  udział  wzięło  ok.  500  uczestników 

z tarnogórskich szkół podstawowych i gimnazjalnych;

22. Współorganizacja turnieju skata sportowego w ramach XVII Spartakiady Dzielnic – zawody  

w dniu 26.05.2012 r.

23. Współtworzenie  strony  internetowej  miasta  w  zakresie  spraw  właściwych  dla  sportu 

[aktualności  dotyczące  najważniejszych  imprez  sportowych]  oraz  współtworzenie  strony 

internetowej poświęconej III Gimnazjadzie.

24. Przygotowanie zleceń i zamówień dla Rad Dzielnic.

Biuro Kultury:
1. Organizacja obchodów rocznicy Zbrodni Katyńskiej- 29.04.

2. Współorganizacja obchodów Święta 3 Maja.

3. Organizacja  koncertu  organowego w ramach  cyklu:”III  Koncerty  Organowe w Konwikcie”  – 

6.05.

4. Współorganizacja sesji edukacyjnej poświęconej 90. rocznicy powrotu części Górnego Śląska 

do Polski -17.05.
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5. Współorganizacja spotkania i  koncertu chórów w ramach obchodów 100 – lecia działalności 

Chóru Mieszanego „Słowiczek” - 20.05.

6. Prowadzenie  spraw związanych z przygotowaniem imprez: 

  -  V Festiwal Orkiestr Dętych im. J.Szweda – 2.09.

  -  Gwarki 2012 – 7-9.09.

  - IX Tarnogórskie Wieczory Muzyki Organowej i Kameralnej: 15.09 – 27.10.   

7. Opracowanie i przygotowanie umów  cywilno – prawnych.

8. Realizacja postanowienia Burmistrza Miasta w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na  realizację  zadania  publicznego  w  dziedzinie  kultury  –  zawieranie  umów  z  organizacjami 

wyłonionymi w drodze otwartego konkursu ofert  na wspieranie zadań publicznych w dziedzinie 

kultury w roku 2012.

9. Przygotowanie niezbędnej dokumentacji w związku z organizacją imprez przez rady dzielnic:  

przygotowanie  wniosków  o  wyrażenie  zgody  na  udzielenie  zamówień  publicznych,  zleceń

oraz  opracowywanie faktur.

10. Bieżąca obsługa klienta.

Wydział Finansowy:
Referat Księgowości Podatkowej:

1. Księgowano wpłaty, przypisy i odpisy.

2. Wystawiano zaświadczenia o niezaleganiu w podatkach.

3. Wystawiano upomnienia.

4. Wystawiano tytuły wykonawcze.

5. Zwracano nadpłaty.

6. Wystawiano kwity do kasy – około 2.800 szt.

7. Wystawiano postanowienia o zaliczaniu wpłat.

8. Sprawdzano deklaracje DT – 1 pod względem merytorycznym i rachunkowym.

9. Zakładano kartoteki podatnikom w oparciu o deklaracje oraz informacje otrzymane z Wydziału 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach.

10. Dokonywano przypisów na podstawie otrzymanych deklaracji.

11.  Wszczynano postępowania podatkowe w celu określenia wysokości zobowiązania w podatku 

od środków transportowych.

12. Przyjmowano strony.

13. Udzielano  odpowiedzi  na  pisma  podatników,  sporządzano  pisma  do  Urzędu  Skarbowego 

o wycofanie, aktualizację tytułów wykonawczych lub zawieszenie postępowania egzekucyjnego.

14. Przyjmowano wpłaty w kasie podatkowej – około  3.400 szt.

15. Sprawdzano raporty kasowe.

16. Wydawano bloczki opłaty targowej oraz kwitariusze przychodowe.
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17. Wystawiano wezwania do uiszczenia opłaty skarbowej.

18. Wydawano decyzje określające zwrot opłaty skarbowej oraz decyzje o nadpłacie.

19. Rozliczano inkasentów opłaty targowej oraz inkasenta podatku od nieruchomości i  podatku 

rolnego.

20. Sporządzano  sprawozdanie  z  wykonania  dochodów  z  tytułu  podatków  i  opłat  lokalnych

za okres od 1.01.2012r. do 30.04.2012r.

Referat Podatków i Opłat Lokalnych:

1. Wezwano podatników do złożenia informacji w sprawach podatkowych – 150 szt. 

2. Wydano postanowienia w sprawach podatkowych – 110 szt. 

3. Wydano  decyzje  zmieniające  i  wymiarowe  w  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnym

oraz łącznym zobowiązaniu pieniężnym dla osób fizycznych – 120 szt.

4. Wydano decyzje w sprawie umorzenia, rozłożenia na raty oraz odroczenia terminu płatności 

podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego  oraz  podatku  od  spadków  i  darowizn  dla  osób 

prawnych i fizycznych – 4 szt.

5. Dokonano analizy do wniosków uznaniowych – 4 szt.

6. Wydano zaświadczenia o stanie majątkowym i udzielonej pomocy de minimis – 8 szt.

7. Sprawdzano i podpisywano wezwania, postanowienia oraz decyzje podatkowe.

8. Przygotowano korespondencję do wysyłki.

9. Wprowadzano dane zawarte w składanych informacjach i deklaracjach podatkowych do bazy 

komputerowej.

10. Zakładano  nowe  kartoteki  w  ewidencji  komputerowej,  w  oparciu  o  złożone  informacje 

i deklaracje podatkowe. 

11. Dokonywano  przypisów  i  odpisów  podatku,  w  oparciu  o  składane  korekty  deklaracji 

podatkowych przez osoby prawne.

12. Uzgodniono  przypisy  i  odpisy  za  miesiąc  kwiecień 2012r. z  Referatem  Księgowości 

Podatkowej.

13.  Przygotowano sprawozdanie o nieudzielonej pomocy publicznej w rolnictwie i rybołówstwie,  

za miesiąc maj 2012r.

14. Udzielano odpowiedzi na pisma podatników.

15. Na bieżąco przyjmowano i załatwiano interesantów – udzielano informacji i wyjaśnień. 

Urząd Stanu Cywilnego:
1. Zarejestrowano:

    133 – urodzeń noworodków,

      93 – zgony,

      12 – małżeństw konkordatowych,

        9 – małżeństw cywilnych, 
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        3 –  małżeństwa umiejscowione.

2. Wpisano do ksiąg stanu cywilnego:

    12 – orzeczeń o rozwiązaniu małżeństwa przez rozwód,

     4 – postanowienia  o zaprzeczeniu ojcostwa. 

3. Wydano:

     4 – decyzje o zmianie imion i nazwisk, 

   12 – decyzji w sprawie sprostowania aktu stanu cywilnego,  

9 – decyzji w sprawie uzupełnienia aktu stanu cywilnego,

2 – decyzje o skróceniu terminu wyczekiwania na zawarcie związku małżeńskiego,

     8 – decyzji dotyczących wpisania treści zagranicznych aktów do polskich ksiąg.

4. Przyjęto:

15 – oświadczeń o uznaniu dziecka,

54 – zapewnień o braku przeszkód do zawarcia małżeństwa,

   731 – podań o wydanie odpisów z ksiąg stanu cywilnego.

5. Wysłano życzenia dla 9 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat życia.

6. Pracownicy USC odwiedzili 3 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat życia.

Wydział Spraw Obywatelskich:    
1. Wszczęto ogółem 20 postępowań  w sprawach  meldunkowych.

2. Wydano ogółem 18 decyzji, w tym 8 w sprawach meldunkowych i 10 w sprawach, wynikających 

z ustawy o powszechnym obowiązku obrony RP.

3. Przyjęto 604 wnioski o wydanie dowodu osobistego.

4. Wydano z produkcji 540 dowodów osobistych.

5. Objęto 7 osób pomocą w sprawie załatwienia dowodu osobistego mieszkańca.

6. Przyjęto 115 zgłoszeń o zmianach pobytu czasowego, 200 zgłoszeń o zmianach miejsca pobytu 

stałego.

7. Zameldowano 44 noworodki łącznie z wystąpieniem dla nich o nadanie numerów ewidencyjnych 

PESEL.

8. Wymeldowano z pobytu stałego z powodu zgonu, 44 osoby.

9. Wprowadzono dla 56 osób zmiany stanu cywilnego /małżeństwa i rozwody/.

10. Wydano  148  zaświadczeń  w oparciu  o  przepisy  ustawy o  ewidencji  ludności  i  dowodach 

osobistych.

11. Przyjęto 215  wniosków o udostępnienie danych osobowych.

Biuro Audytu i Kontroli:

1.  Zakończono kontrole sprawdzające, dotyczące wykonania zaleceń pokontrolnych udzielonych 
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dotacji:

1.1 w  2010  roku  na  realizację  monitoringu  zdrowotnego  dzieci  w  zakresie  narażenia 

środowiskowego  na  ołów  i  wyjazdów  profilaktyczno-zdrowotnych  dzieci  z  podwyższoną 

zawartością ołowiu we krwi – Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz Wydział Ochrony Środowiska,

1.2 na  wspieranie  zadań  publicznych  w dziedzinie  upowszechniania  kultury  fizycznej  i  sportu, 

krajoznawstwa i wypoczynku dzieci i młodzieży - Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Współpracy

z Organizacjami Pozarządowymi oraz Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki,

1.3 na wspieranie zadań publicznych w dziedzinie kultury w roku 2010 -  Pełnomocnik Burmistrza 

Miasta ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi oraz Biuro Kultury,

1.4 w  roku  2010  na  wykonanie  zadania  publicznego  pn.  „Zapewnienie  opieki  bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Tarnowskie Góry - Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Współpracy

z Organizacjami Pozarządowymi oraz Wydział Gospodarki Miejskiej,

1.5 w  roku  2010  na  zawody,  szkolenia  i  konkursy  w  zakresie  bezpieczeństwa  publicznego  - 

Pełnomocnik  Burmistrza Miasta ds.  Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi  oraz Wydział 

Zarządzania Kryzysowego,

1.6 na wspieranie zadań publicznych: organizacja wypoczynku dla dzieci i młodzieży, organizacja 

miejsc wsparcia i  działań samopomocowych w sferze rozwiązywania problemów alkoholowych, 

prowadzenie świetlicy środowiskowej dla dzieci i rodzin dysfunkcyjnych wraz z ich dożywianiem - 

Pełnomocnik  Burmistrza  Miasta  ds.  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi

oraz Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Rozwiązywania Problemów Uzależnień.

2.  Trwają czynności  kontrolne   związane z  kontrolą problemową w zakresie gospodarowania 

środkami  finansowymi  pochodzącymi  z  dotacji,  przekazanymi  na  podstawie  umów  zawartych 

z Towarzystwem Sportowym „ISKRA” Lasowice w Tarnowskich Górach. 

3.  Sporządzono  wnioski  zawierające  zalecenia  pokontrolne  z  przeprowadzonej  kontroli 

kompleksowej  w  zakresie  wykorzystania  środków  z  funduszu  przeciwdziałania  alkoholizmowi 

i narkomanii, w komórkach organizacyjnych Urzędu Miejskiego oraz jednostkach organizacyjnych 

Gminy.

4.  Wszczęto  kontrolę  odcinkową  gospodarki  finansowej  w  Publicznym  Gimnazjum  Nr  4

w Tarnowskich Górach, przy ul. Janasa 11.

5.  Przewodniczenie  w  pracach  Zespołu  doradczego  ds.  weryfikacji  ofert  złożonych

przez  organizacje  pozarządowe i  podmioty  realizujące  zadania  w trybie  ustawy o  działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie oraz w trybie ustawy o sporcie na zadania publiczne w roku 

2012  (Postanowienie  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry  Nr  1163/2012  z  dnia  21.03.2012r.

i Nr 1267/2012 z dnia 08.05.2012r.).

6.  Inspektor  Biura  Audytu  i  Kontroli  uczestniczył  w  pracach  Zespołu  Kontrolnego  powołanego

do przeprowadzenia kontroli dotacji, udzielonych z budżetu Gminy Tarnowskie Góry na wspieranie 
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zadań publicznych w 2011r.

Wydział Zarządzania Kryzysowego:
1. W zakresie obrony cywilnej:

-  dla  potrzeb  Starosty  Powiatowego  opracowano  „Bazę  adresową  formacji  obrony  cywilnej

funkcjonujących w gminie Tarnowskie Góry”;   

- przygotowano „Zarządzenie Burmistrza – Szefa Obrony Cywilnej Miasta” w sprawie opracowania 

planu  obrony  cywilnej  miasta,  jednostek  organizacyjnych  gminy  oraz  podmiotów 

gospodarczych

i instytucji realizujących zadania obrony cywilnej; 

- uzgadniano pięcioletnie i roczne plany szkolenia pracowników w zakładach pracy i instytucjach, 

w ramach realizacji „Wytycznych Burmistrza Miasta . . . na 2012r.;

- przygotowano dokumenty do prowadzenia kontroli problemowej realizacji zadań obrony cywilnej 

w PKP CARGO S.A. Śląskim Zakładzie Spółki w Tarnowskich Górach; 

- na bieżąco realizowano zadania obronny cywilnej.

2. W  zakresie spraw obronnych:

- opracowano „Zarządzenie Burmistrza – Szefa Obrony Cywilnej  Miasta w sprawie przygotowania 

ćwiczenia obronnego”;

- przygotowano wyciągi z „Tabeli realizacji zadań operacyjnych” dla potrzeb kierowników komórek 

organizacyjnych Urzędu Miejskiego realizujących zadania obronne;

-  prowadzono szkolenie obronne w formie warsztatów dydaktycznych,  z  udziałem kierowników 

komórek organizacyjnych Urzędu Miejskiego;

- wszczęto procedurę przygotowania dokumentacji do ćwiczenia obronnego pn. „Jesień 2012”, 

- na bieżąco realizowano zadania obronne. 

3. W  ramach zarządzania kryzysowego:

-  monitorowano  i  analizowano   zagrożenia  występujące  na  terenie  miasta  -  zmienne  warunki 

atmosferyczne – upały, przymrozki;

- kontynuowano prace planistyczne (konsultacje) -  „Plan ewakuacji mieszkańców”;

- kontynuowano zagadnienia dotyczące planowanej likwidacji posterunków Policji;

-  aktualizowano  „Plan  Akcji  Jodowej  dla  miasta  Tarnowskie  Góry”  -  podpisano  nowe 

POROZUMIENIA z jednostkami służby zdrowia;

-  przygotowano  i  przeprowadzono  posiedzenia  Gminnego  Zespołu  Zarządzania  Kryzysowego, 

obejmujące tematykę:

-  przygotowywano  służby  i  instytucje  do  zapewnienia  bezpieczeństwa  mieszkańców w  czasie 

trwania turnieju „EURO 2012”,

- procedura uruchomienia „Akcji Jodowej” na terenie miasta Tarnowskie Góry,

- przyjmowano zgłoszenia imprez artystycznych i rozrywkowych;
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- wzięto udział w posiedzeniach dotyczących:

          - prac inwestycyjno-remontowych i budowy kanalizacji sanitarnej i deszczowej,

          - systemu powiadamiania ratunkowego dla osób niepełnosprawnych przez SMS,

        - stanu bezpieczeństwa powiatu - zaproszenie Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa

i Porządku.

4. W zakresie wykrywania zagrożeń, ostrzegania i alarmowania ludności:

- przeprowadzono kontrolę budowli ochronnych,

- kontynuowano procedury wykreślenia z ewidencji niektórych budowli ochronnych,

- wzięto udział w szkoleniu podstawowym ATP 45B.

5. W zakresie wdrażania na terenie Gminy programu „Bezpieczne Wspólnoty”:

- analizowano dane przesłane przez członków międzyinstytucjonalnego Zespołu oraz opracowano 

sprawozdania z rocznej realizacji  programu WHO „Bezpieczne Wspólnoty”.

6. W zakresie zabezpieczenia logistycznego:

-  kontynuowano  procedury  zamówień  publicznych  na  usługi  ochroniarskie  i  zabezpieczenie 

medyczne w czasie trwania imprezy masowej p.n. „Gwarki 2012”,

- rozpoczęto procedury zamówień publicznych na usługi ochroniarskie i zabezpieczenie medyczne 

w czasie trwania imprezy masowej „Mapping” związanej z uroczystymi obchodami 450-lecia 

herbu miasta Tarnowskie Góry, 

-  przyjęto  pięć  zawiadomień  o  organizowanych  na  terenie  miasta  imprezach  artystyczno  - 

rozrywkowych, 

-  na  bieżąco  prowadzono  sprawy  finansowe  związane  z  obrona  cywilną  i  zarządzaniem 

kryzysowym.

7. W zakresie OSP:

- na bieżąco prowadzono finansowanie działalności jednostek OSP, w tym m.in. zakupy drobnego 

sprzętu i wyposażenia osobistego strażaka ochotnika,

- prowadzono stałe ewidencje ilości zużytego paliwa, energii elektrycznej, wody, gazu,

- przygotowano ewidencję sprzętu strażackiego na podstawie informacji uzyskanych od jednostek 

OSP.

Straż Miejska:
1. W okresie sprawozdawczym Straż Miejska przeprowadziła 239 interwencji, z czego:

a) 148  dotyczyło  spraw  porządkowych,  w  tym  44  interwencje  wynikały  z  naruszenia  Ustawy

lub Regulaminu utrzymania czystości i porządku;

b) 91  dotyczyło  wykroczeń  drogowych,  gdzie  w  57  przypadkach  zastosowano  urządzenia 

blokujące koła.

Jednocześnie od mieszkańców miasta przyjęto 109 interwencji (79 porządkowych, 30 drogowych 

dot. nieprawidłowych parkowań).
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2. Nałożono 96 mandatów na łączną kwotę 8.100,00 zł, za wykroczenia przeciwko:

- bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji (art. 90, art. 92 § 1, art. 97 KW) - 61 m.k.

- urządzeniom użytku publicznego (art. 144 i art. 145 KW) -  6 m.k.

- ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (art. 431 ust. 1 i 2) -  25 m.k.

- ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (art. 10 ust. 2 i 2a) - 2 m.k

-  ustawie  o  ochronie  zdrowia  przed  następstwami  używania  tytoniu  i  wyborów  tytoniowych  

(art. 13. ust 1 i 2) - 2 m.k. 

3. W  5-ciu  sprawach  (4  porządkowe,  1  drogowa)  wszczęto  postępowania  wyjaśniające, 

zmierzające  do  skierowania  do  Sądu  Rejonowego  wniosków  o  ukaranie  osób  podejrzanych

o popełnienie wykroczeń.

4. W okresie tym odbyło się 5 służb z Policją, 4 z funkcjonariuszami Wydziału Ruchu Drogowego

i 1 z funkcjonariuszami rewiru dzielnicowych.

5. W okresie sprawozdawczym:

● 23  kwietnia  potwierdzono  zgłoszoną  interwencję  o  czarnym  osadzie  pokrywającym  teren

oraz  rosnące  na  nim  drzewa,  o  powierzchni  kilkunastu  metrów  kwadratowych,  bezpośrednio 

przylegający  do  ogrodzenia  Zakładu  „Tagor”,  od  strony  ul.  Wiosennej.  W  trakcie  oględzin

tego miejsca z wyprowadzonej ze ściany hali produkcyjnej Tagoru rury wentylacyjnej, wydobywał 

się  jasnej  barwy  dym,  wyczuwalna  była  specyficzna  dla  farb  olejnych  woń.  

W związku z powyższym na miejsce to sprowadzono pracownika z Wydziału Ochrony Środowiska 

Starostwa Powiatowego, któremu to wydziałowi zgodnie z kompetencjami rzeczowymi, przekazano 

sprawę do dalszej realizacji.

● 29  kwietnia  używając  technicznych  elementów  drogowych,  zabezpieczono  powstałą  dziurę 

w jezdni na ul. Tysiąclecia, jako miejsce niebezpieczne.

● 4 maja – w ramach współpracy z Komendą Powiatową Policji w godzinach 1800 – 200
, na terenie 

miasta  przeprowadzono  działania  w  ramach  akcji  „Bezpieczny  weekend”,  mające  na  celu 

ujawniania nieletnich sprawców czynów karalnych.

● 16 maja – w ramach rutynowej kontroli terenu szkoły „Mechanik” stwierdzono 2-ch jej uczniów 

palących  papierosy,  wobec  których  w  związku  z  naruszeniem  zakazu  palenia  w  szkołach

i placówkach oświatowo – wychowawczych, zastosowano postępowania mandatowe.

● dwukrotnie interweniowano wobec nietrzeźwych mężczyzn, leżących:

- 21 maja – przy drodze dojazdowej do Hali Targowej,

- 22 maja – na placu zabaw przy ul. Sobieskiego,

których  po  przebadaniu  przez  lekarza  Pogotowia  Ratunkowego  w  jednym  przypadku 

doprowadzono do miejsca zamieszkania, w drugim do Izby Wytrzeźwień w Bytomiu.  

W  powyższych  sprawach  wszczęto  i  prowadzone  są  postępowania  wyjaśniające  z  art.  140 

kodeksu wykroczeń.
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● 24 maja patrol SM w ramach patrolu prewencyjnego dzielnicy Sowice, zauważył unoszące się 

kłęby czarnego dymu. Okazało się, że pali się teren nieużytku przy ul. Bohaterów Monte Cassino, 

obok  sklepu  „Bodzio”.  Do  czasu  ugaszenia  pożaru  przez  wezwaną  Straż  Pożarną  strażnicy 

zabezpieczali teren.

Miejski Zarząd Ulic i Mostów:
1. Ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na następujące zadanie:

- bieżące utrzymanie oznakowania pionowego oraz zmiany organizacji ruchu na drogach gminnych 

Gminy Tarnowskie Góry w 2012r.

2. Podpisano umowę na  zadanie:

-  bieżące  utrzymanie  oznakowania  poziomego na  drogach  gminnych  Gminy  Tarnowskie  Góry 

w 2012r.

3. W ramach bieżącego utrzymania jezdni i chodników wykonano:

- wykonanie remontów cząstkowych masą mineralno-asfaltową nawierzchni jezdni ulic gminnych: 

Skłodowskiej,  1-go  Maja,  Miedzianej,  Cmentarnej,  Wiejskiej,  Łotewskiej,  Szwedzkiej,  Saperów, 

Andersa, Hallera, Estońskiej,  Poczdamskiej, 3-go Pułku Ułanów, Morcinka, Towarowej,  Lipowej, 

Ogrodowej, Litewskiej, Królika, Fińskiej, Rudnej, Jana Opolskiego, Bema, Pułaskiego, Ks.Wajdy, 

Opolskiej, Stalmacha, Lyszcze, Łomnickiego, Długiej;

- uzupełnienie ubytków w  nawierzchni dróg żużlem wielkopiecowym: Racławickiej, Wodociągowej, 

Górnośląskiej, Zalesie;

-  bieżące  utrzymanie  oznakowania  pionowego  w  ulicach:  Sorychty,  B.Śmiałego,  Zwycięstwa, 

Ściegiennego;

- bieżące utrzymanie oznakowania poziomego w ulicach: Kochanowskiego, Andersa, Siewierskiej, 

Leśnej,  Oświęcimskiej,  Równoległej,  Hutniczej,  Korfantego,  Lasowickiej,  Okrzei,  Świdra, 

Bończyka, Korczaka, Nowaka, Bondkowskiego, Górniczej, Zamkowej, Mlecznej, Gliwickiej, Królika, 

Rymera,  Szymały,  Cebuli,  Opolskiej,  Lewka,  Ratuszowej,  K.Miarki,  9-go  Maja,  Tysiąclecia, 

Piastowskiej,  Żwirki  i  Wigury,  Litewskiej,  Opatowickiej,  Wiejskiej,  Wiśniowej,  Małej,  Donieckiej, 

Nowej,  Dolomitów,  Krucza,  Sojki,  Głównej,  B.Śmiałego,  Szwedzkiej,  Strzybnickiej,  Łotewskiej, 

Bałkańskiej,  Niedziałkowskiego,  Włoskiej,  Słoneczników,  Różanej,  Astrów, Al.Kwiatów,  Chopina, 

Miodowa, Kopernika, Zacisznej.

4. W ramach  bieżącej działalności Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów:

- prowadzenie bieżących przeglądów stanu technicznego ulic,

- sporządzanie stosownych protokołów,

- prowadzenie bieżącej korespondencji,

- przyjmowanie interwencji  i skarg mieszkańców,

- wydawanie zezwoleń  na umieszczanie reklam w pasach dróg gminnych,

- wydawanie zezwoleń na zajęcie pasa drogowego, 
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- wydawanie uzgodnień do projektów obcych inwestorów.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:
1. ŚWIADCZENIA POMOCY SPOŁECZNEJ:

- zarejestrowano 204 nowe wnioski o pomoc,

- wydano 634 decyzje administracyjne w sprawie pomocy społecznej,

             - formy udzielonej pomocy:

                    zasiłki stałe – 195 świadczeń,

                    zasiłki okresowe – 156 świadczeń,

         zasiłki celowe – 126 świadczeń,

   w tym zasiłki celowe specjalne – 25 świadczeń, 

• w ramach realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” udzielono:

- zasiłków celowych na zakup żywności – 51 świadczeń,

- posiłków w szkołach (na podstawie decyzji) – 469 dzieciom,

- posiłków w szkołach ( na podstawie art. 6a) – 93 dzieciom,

- wyżywienia w przedszkolach i żłobkach – 133 dzieciom,

- finansowano posiłki na podstawie umowy – 85 osobom,

- finansowano posiłki wraz z dowozem dla mieszkańców DBM – 19 osobom,

- finansowano pobyt 66 osobom w domach pomocy społecznej, 

- świadczono usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania dla 115 osób, w tym: 

• 65 osób korzystało z podstawowych usług opiekuńczych, 

• 53 osoby miały dostarczane posiłki do domu,

• 16 osób korzystało ze specjalistycznych usług opiekuńczych w tym:

- 7 osób w formie zabiegów rehabilitacyjnych,

- 8 osób w formie asystenta osoby niepełnosprawnej - w tym 5 osób z zaburzeniami 

psychicznymi,

 - 1 osoba z porad psychologa.

2. POMOC W RAMACH OŚRODKÓW WSPARCIA:

Rodzaj placówki Ilość pensjonariuszy w okresie sprawozdawczym 
Dzienny Dom Pomocy dla Osób 

Starszych i Samotnych
51

Dom dla Bezdomnych Mężczyzn 46

Zespół Mieszkań Chronionych 53

Dzienny Dom Pomocy dla Osób 

Niepełnosprawnych
12

22



3. DODATKI MIESZKANIOWE

• przyjęto nowych wniosków  -  194

• wydano decyzji administracyjnych  -  206

• wypłacono świadczeń  -  956, na kwotę  -  198.088,40 zł

4. DZIAŁ ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH:

● wydano  170 decyzji, 

● wydano 97 zaświadczeń i pism;

● wypłacono świadczenia na kwotę -  610.174,40 zł 

Liczba świadczeń Liczba rodzin

Zasiłki rodzinne 

z dodatkami 3 319 1 317

Świadczenia opiekuńcze
1 334 1 291

5. SEKCJA FUNDUSZU ALIMENTACYJNEGO:

-  wydano 119  decyzji  oraz  postanowień  dotyczących  świadczeń  z  funduszu  alimentacyjnego

oraz dłużników alimentacyjnych,

- wystosowano 152 pisma dotyczące funduszu alimentacyjnego,

- przeprowadzono 7 wywiadów alimentacyjnych,

- wypłacono świadczenia na kwotę – 169.165,00 zł.

6. PROGRAMY I PROJEKTY

• Punkt Aktywizacji Społecznej KOMPAS
W  okresie  sprawozdawczym  w  ramach  Punktu  Aktywizacji  Społecznej  KOMPAS,  brało  udział

27 klientów MOPS, którzy skorzystali z 79 konsultacji indywidualnych i job coachingu.

Celem powyższych działań jest wsparcie w poruszaniu się po rynku pracy i aktywizacja zawodowa 

uczestników projektu.

Aktualnie  trwa  faza  przygotowawcza  projektu  pt:  ”KOLORY  MIASTU”.  Celem  projektu  jest 

integracja młodzieży w wieku gimnazjalnym, zagrożonej wykluczeniem społecznym. W projekcie 

weźmie udział 10 osób, które zamieszkują w rodzinach objętych pomocą MOPS.

Biuro Informatyki:
1. Wdrożono system „SMS-wego powiadamiania”:  obejmuje on swym zasięgiem mieszkańców 

naszego miasta, turystów i wszystkich chętnych. Grupy zamknięte: Kierownictwo Urzędu, Radni, 

Zarządzanie Kryzysowe, Organizacje Pozarządowe.

2. Przygotowano dokumentację techniczną pod nowy projekt „System Informacji o Terenie miasta 
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Tarnowskie Góry”.

3. Realizacja centralnych projektów informatycznych:

 - ZMOKU: dotyczy informatyzacji USC i SO,

 - CEiDG: dotyczy informatyzacji działalności gospodarczej,

 - ePUAP: wymiana korespondencji w wersji elektronicznej.

4. Prowadzenie testów informatycznych:

 - Funkcja kodów kreskowych na korespondencji wychodzącej,

 - Funkcja rejestracji zwrotek elektronicznych,

 - Funkcja rejestracji elektronicznych urzędowych potwierdzeń doręczenia.

5. Realizacja projektu „Poznaj świat (…)”.

- wnioski o płatność,

- nadzór nad finansową realizacją projektu,

- prace związane z podpisaniem aneksu do umowy o dofinansowanie.

6. Realizacja zadań wynikających z ochrony informacji niejawnych.

7. Obsługa sprzętowa pracowników Urzędu Miejskiego.

8.  Obsługa  specjalistycznych  systemów  podatkowych,  księgowych,  ewidencji  ludności,  USC, 

DocFlow i innych.

9. Administracja nad obsługą teleinformatyczną Urzędu Miasta Tarnowskie Góry (serwery,  sieć 

komputerowa, komputery, drukarki, hot-spoty i inne). 

Wydział Organizacyjny:
1. W ramach interwencji przyjęto 1 mieszkańca, którego sprawa dotyczyła:

- infrastruktury rowerowej.

2. Przygotowano i przekazano dokumentację niearchiwalną z wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, przeprowadzonych na terenie miasta Tarnowskie Góry 

w 2011 roku, przeznaczoną na zniszczenie.

3. Rejestrowano akty prawne wydane przez Burmistrza Miasta.

4. Realizowano bieżącą obsługę organizacyjną Urzędu.

Wydział Administracyjno-Gospodarczy:
1. Przygotowywanie wniosków o wszczęcie postępowań przetargowych.

2. Przygotowanie umów, zamówień i zleceń związanych z działalnością Wydziału.

W ramach części informacyjnej Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK przywitał 

przybyłych  na  salę  obrad  gości  (w  ramach  projektu  pn.:  „Europa  dla  obywateli”),  delegację 

węgierską  z  miejscowości:  Bekescsaba  i  delegację  fińską  z  miejscowości  Mikkeli. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wraz  z Burmistrzem  Miasta,  wręczyli  przybyłym  gościom 
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pamiątki.

W części  informacyjnej  głos  zabrał  również Radny Tomasz  OLSZEWSKI,  który poinformował 

o  działaniach,  podjętych  przez  gminy  Powiatu  Tarnogórskiego,  mających  na  celu  zmianę 

planowanego połączenia kolejowego aglomeracji śląskiej z Pyrzowicami.

Ad. 4
Przyjęcie Protokołu Nr XXIII/2012 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 kwietnia 2012r.

Wobec  braku  uwag  do  protokołu,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK, 
przystąpił do procedury głosowania Protokołu.   

Głosowanie: 
17 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• Protokół Nr XX/2012 sesji Rady Miejskiej został przyjęty  

Ad. 5
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie uczczenia 90 rocznicy powrotu 

części Górnego Śląska  do Polski.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław KOWOLIK,  przedstawił  zgodnie z uzasadnieniem, 

przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA – Stefan ZIENTKOWSKI, 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny  Janusz  ŚNIETKA,  wypowiedział  się  negatywnie  w  kwestii  braku  możliwości  złożenia 

podpisów pod projektem uchwały przez Radnych. Natomiast pozytywnie ocenił inicjatywę  podjęcia 

omawianego projektu uchwały.

Wypowiedzieli  się  również:  Radny  Kazimierz  SZCZERBA,  który poparł  wypowiedź  swojego 

przedmówcy  oraz  Radny  Tomasz  OLSZEWSKI  i  Radny  Stefan  ZIENTKOWSKI,
którzy pozytywnie wypowiedzieli się w kwestii przedstawionego projektu uchwały.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  podziękował  wszystkim  za  udział

w  dyskusji  i  za  jednomyślność  w wypowiedziach.  Poinformował,  iż  przez  rozpoczęciem obrad 

wszyscy  Radni  Rady  Miejskiej  mieli  możliwość  złożenia  podpisów pod  omawianym  projektem 

uchwały.

Ad vocem:

Wypowiedział się Radny Janusz ŚNIETKA, który nie wniósł istotnych uwag do projektu uchwały.

Wobec  braku  chętnych  do  dalszej  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej, przystąpił

do procedury głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie: 
19 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XXIV/292/2012  w  sprawie  uczczenia
90 rocznicy powrotu części Górnego Śląska  do Polski.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Skarbnik  Miasta  –  Janina  NAMYSŁO,  przedstawiła  przedmiotowy  projekt  uchwały

wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Komisji  BUDŻETOWEJ  –  Feliks  KOWALSKI poinformował

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący  Komisji  ds.  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA – Andrzej KOMENDERSKI  poinformował, że projekt uchwały zyskał pozytywną 

opinię Komisji.

Dyskusja:

Wypowiedzieli się: Radny Jarosław ŚLEPACZUK, Radny Janusz ŚNIETKA,  którzy nie wnieśli 

istotnych uwag do omawianego projektu uchwały.
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Radny Piotr SZCZĘSNY,  nawiązał do autopoprawek składanych każdorazowo do omawianego 

projektu uchwały oraz remontu budynku przy ulicy Sienkiewicza 2.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI,  wypowiedział się w kwestii  remontu 

budynku przy ulicy Sienkiewicza oraz przedstawił zaplanowany zakresi robót. Nawiązał również

do przedkładanych autopoprawek do projektów uchwał.

Ad vocem: 

Radny  Janusz  ŚNIETKA,  wypowiedział  się  w  kwestii  zamawiania  projektów  inwestycyjnych 

przez  Urząd  Miejski,  nawiązał  również  do  projektu  na  remont  ratusza  oraz  do  firmy

go sporządzającej.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI, Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO 
oraz Naczelnik  Biura  Zamówień  Publicznych  –  Andrzej  ŚCIEBURA,  szczegółowo  omówili 

procedurę  zamawiania  projektów  inwestorskich  oraz  pochodzenie  i  wysokość  środków 

przeznaczonych na inwestycję, omawianą w powyższych wypowiedziach.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały. 

Głosowanie: 
19 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/293/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej

na 2012 rok.

Skarbnik  Miasta  –  Janina  NAMYSŁO,  przedstawiła  przedmiotowy  projekt  uchwały

wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Komisji  BUDŻETOWEJ  –  Feliks  KOWALSKI  poinformował,

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wraz  z autopoprawką.
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Przewodniczący Komisji ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI  poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką zyskał pozytywną 

opinię Komisji.

Dyskusja:

Radny  Piotr  SZCZĘSNY  zapytał  o  zwiększenie  dochodów  budżetowych  z  przeznaczeniem

na wydatki  bieżące w kwocie  46.452,00 zł,  na  realizację  projektu „Tarnowskie  Góry najlepsze

dla inwestorów”, do kogo jest on skierowany?

Radny  Łukasz  Garus  odniósł  się  do  środków  przeznaczonych  na  dofinansowanie  zadania 

„Przystanek Europa' - wpłata na MZKP, w kwocie 500.000 zł oraz na remont TS Tarnowiczanka.

Radny Krzysztof Sznajder  złożył  wniosek formalny o przedłużenie dyskusji nad tym projektem 

uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej przystąpił  do  procedury  głosowania  złożonego  wniosku 

formalnego, metodą tradycyjną poprzez podniesienie ręki.

Głosowanie:
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 3 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

cd. Dyskusji:

Radny  Feliks  KOWALSKI  podziękował  Burmistrzowi  Miasta  za  przeznaczenie  środków

na  remont  TS  Tarnowiczanka  oraz  przedstawił  krótką  historię  działalności  tego  Towarzystwa 

Sportowego. 

Radny  Tomasz  OLSZEWSKI  wypowiedział  się  w  kwestii  przeznaczenia  środków  na  remont 

obiektu sportowego,  odniósł  się  do negatywnych komentarzy Radnych,  dotyczących wydatków

na ten cel.

Radny Piotr SZCZĘSNY i Radny Krzysztof SZNAJDER,  ponownie odnieśli się do planowanej 

inwestycji w TS Tarnowiczanka i remontów pozostałych obiektów sportowych.

Radny Janusz ŚNIETKA zapytał o zaplanowanie środków na budowę wielofunkcyjnego boiska

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym Nr 1 w Sowicach?
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Radny  Marek  JAWORSKI  odniósł  się  do  zapisów  w  uchwale  budżetowej,  dotyczących 

przeniesienia środków na funkcjonowanie Punktu Przedszkolnego „Mali odkrywcy”, zapytał na jaki 

czas ta kwota jest zagwarantowana i jaka ilość dzieci jest objęta opieką? Nawiązując do kwoty 

4.000 zł, przeznaczonej w budżecie na oznaczenie tras rowerowych, zapytał o podjęte starania 

ws. budowy ścieżki rowerowej, na odcinku Tarnowskie Góry – Zalew Nakło-Chechło. 

Radny Krzysztof ŁOZIŃSKI,  wypowiedział się w kwestii  odbudowania nawierzchni sportowych 

Gimnazjum  Publicznego  Nr  2  i  Szkoły  Podstawowej  Nr  3,  uszkodzonych  w  wyniku  budowy 

kanalizacji oraz poruszył kwestię przeznaczenia kwoty 500.000 na MZKP.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWKI, wyjaśnił kwestię przeznaczenia środków 

na wpłatę na MZKP oraz odniósł  się do pytań zadanych przez Radnych, głównie dotyczących 

remontów  obiektów  sportowych  w  mieście,  obejmujących  38  zadań  na  kwotę  14.390.000  zł. 

Nawiązał również do kwestii Strategii Rozwoju Miasta i powiedział, iż wniosek do budżetu Miasta

o przeznaczenie środków na remont TS Tarnowiczanka, złożył Radny Janusz WOJEWODZIC.

Główny  Specjalista  Wydziału  Strategii,  Rozwoju  i  Promocji  Miasta  -  Monika 
TRZCIONKOWSKA, wyjaśniła jak ma przebiegać realizacja projektu „Tarnowskie Góry najlepsze 

dla inwestorów” i do kogo ten projekt jest skierowany.

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, wypowiedział się w kwestii budowy szlaków rowerowych, 

powiedział o podjętych już działaniach i przygotowanych projektach.

Ad vocem:

Radny Łukasz GARUS odniósł się do swojej poprzedniej wypowiedzi i potwierdził swoje poparcie 

dla  remontu  TS  Tarnowiczanka;  ponownie  nawiązał  do  przeznaczenia  środków  na  wpłatę

dla MZKP.

Wypowiedzieli  się  również Radny  Janusz  ŚNIETKA  i  Radny  Piotr  SZCZĘSNY,
którzy nie wnieśli uwag do omawianego projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWKI,  ponownie odniósł  się  do wypowiedzi 

Radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały wraz z autopoprawką.
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Głosowanie: 
19 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/294/2012 w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
na 2012 rok.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  iż  Komendant

Główny  Państwowej  Straży  Pożarnej  przyznał  medal  za  działalność  na  rzecz  ochrony 

przeciwpożarowej  dla  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry.  Burmistrzowi  Miasta  -  Arkadiuszowi 

CZECHOWI  medal  wręczył  Komendant  Powiatowy  Państwowej  Straży  Pożarnej  –  starszy 

brygadier Ryszard ŚWIDERSKI.

Ad. 8
Kolejnym punktem porządku obrad był  projekt  uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 

braku konsultacji społecznych przy wprowadzaniu zmian w systemie emerytalnym. 

W imieniu grupy Radnych,  Radny Tomasz OLSZEWSKI  przedstawił, zgodnie z uzasadnieniem, 

przedmiotowy projekt uchwały; poinformował również, iż zyskał on pozytywna opinię Burmistrza 

Miasta.

Przewodniczący  Komisji  ds.  RODZINY,  ZDROWIA I  SPRAW  SPOŁECZNYCH  –  Tadeusz 
TORBUS poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny Łukasz GARUS wypowiedział się negatywnie na temat przedstawionego projektu uchwały, 

zarzucił  autorom,  iż  w  treści  został  zawarty  nieprawdziwy  zapis  dotyczący:  „braku  konsultacji  

społecznych”; wskazał również inne obszary, którymi winne zainteresować się władze miejskie.

Radny  Jarosław  ŚLEPACZUK  powiedział,  że  wskazane  jest  aby  Radni  znali  stanowisko

stron,  prezentujących  temat  i  poprosił  aby  strony  mogły  zabrać  głos  przed  dyskusją;

poparł  On  ideę  podjęcia  omawianego  projektu  uchwały,  jednocześnie  zgodził  się

z wypowiedzią przedmówcy w kwestii nieprawdziwych zapisów.

Radny Kazimierz SZCZERBA wypowiedział się negatywnie na temat przedstawionego projektu 

uchwały,  uznał,  że  jego  opracowanie  nie  należy  do  kompetencji  samorządu  gminnego,
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a tym samym Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK,  zaapelował  do Radnych o właściwe 

rozumienie polityki i jednocześnie przytoczył kilka jej definicji oraz wezwał do korzystania z okazji,

do  wyrażenia  m.  in.  sprzeciwu  wobec  działań,  które  nie  leżą  w  interesie  społecznym.

Prosił o roztropność przy ocenianiu działań, które destruktywnie wpływają na system społeczny

i  wskazał  konieczność  aktywności  Rady w zakresie  niekorzystnych  posunięć  rządu  –  aparatu 

władzy.

Przewodniczący Rady Miejskiej nawiązał do kompetencji  samorządu gminnego oraz obowiązku 

protestowania w przypadku zagrożenia dla bytu obywateli. Przytoczył ponadto szereg przykładów - 

uchwał,  które  Rada  Miejska  podejmowała  wobec  negatywnego  wymiaru  pracy  rządu,

a które zmierzają do destrukcji państwa, a odnoszą się one do poczty polskiej, kolei, policji, służby 

zdrowia  /NFZ,  ZUS/,  sądu,  systemu  oświaty  oraz  wojska  polskiego.  Stanowczo  wyraził 

rozczarowanie  obecną  polityką  władz  centralnych w państwie  polskim,  traktującym obywatela 

w sposób urągający zapisom Konstytucji RP. 

Radny Jarosław ŚLEPACZUK złożył wniosek formalny o skrócenie czasu wypowiedzi do 5 minut.

W  ramach  głosów  „za”  i  „przeciw”,  wypowiedział  się  Radny  Tomasz  OLSZEWSKI,
który  opowiedział  się  przeciwko  złożonemu  wnioskowi,  dając  pozostałym  Radnym  możliwość 

wypowiedzenia się.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku.

Głosowanie: 
5 Radnych „za”, 11 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek nie został przyjęty  

Radny  Marek  JAWORSKI  wskazał  na  potrzebę  podejmowania  tego  rodzaju  uchwał

przez  jednostki  samorządu  terytorialnego  oraz  wypowiedział  się  negatywnie  na  temat  ustawy 

emerytalnej.

Radny Tadeusz TORBUS przytoczył przykład bezradności ludzkiej wobec systemu emerytalnego 

w  Polsce.  Nawiązał  również  do  długości  życia  człowieka,  warunków  bytowych  oraz  opieki 

zdrowotnej  w  odniesieniu  do  wieku,  pozwalającego  na  przejście  na  emeryturę.  Zaapelował,
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aby większą uwagę przywiązywać do demografii i zwiększenia dzietności.

Radny  Piotr  SZCZĘSNY  odniósł  się  do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej

oraz krytycznie wypowiedział się na temat przedstawionego projektu uchwały.

Radny Stefan NOWAK poparł ideę przedstawionego projektu uchwały, wypowiedział się również 

negatywnie w kwestii ustawy emerytalnej i wypowiedzi polityków. Wyraził nadzieję, że również inne 

gminy poprą i przyjmą podobne uchwały.

Radny  Andrzej  LORENCKI  poparł  wypowiedź  swojego  przedmówcy  i  również  pozytywnie 

wypowiedział się  na temat projektu uchwały.

Radny  Tomasz  Olszewski,  jako  przedstawiciel  wnioskodawców,  odniósł  się  do  wypowiedzi 

Radnych.  Poddał  krytyce  postępowanie  „rządzących” przy  przeprowadzaniu  konsultacji 

społecznych  oraz  wskazał  przedstawiony  projekt  uchwały  jako „pożądany”  dla  dobra 

społeczeństwa. 

Radny Marek JAWORSKI złożył  wniosek formalny o zakończenie dyskusji  nad tym projektem 

uchwały.

W  ramach  głosów  „za”  i  „przeciw”  wypowiedzieli  się  Radny  Franciszek  NOWAK  i  Radny
Stefan NOWAK, którzy opowiedzieli się za przedstawionym wnioskiem formalnym.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego.

Głosowanie: 
13 Radnych „za”, 4 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK,  oddał głos  Wiceprzewodniczącemu 
Zarządu Regionu Śląsko - Dąbrowskiego NSZZ „Solidarność” - Sławomirowi CIEBIERZE. 
Podziękował  On  Radnym za  inicjatywę  oraz  wypowiedział  się  na  temat  sytuacji  pracowniczej

i materialnej w Polsce. Powiedział na temat „bezsensu” ustawy emerytalnej, która winna zostać 

nazwana  „pseudoreformą” oraz powiedział, że skutkiem takich poczynań jest migracja młodzieży 

za granicę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
13 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/295/2012 w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 
braku konsultacji społecznych przy wprowadzaniu zmian w systemie emerytalnym.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• Przewodniczący  Rady Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  ogłosił  przerwę  w obradach 

od godziny 1430 do godziny 1530
.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, po przerwie wznowił obrady.

 Radny Marek PYLA, po przerwie, nie wrócił na obrady XXIV sesji Rady Miejskiej.

Ad.9
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był projekt  uchwały  w  sprawie ustalenia  tygodniowego 

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  pedagogów,  psychologów,  logopedów  i  doradców 

zawodowych zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Tarnowskie 

Góry.

Burmistrz Miasta Tarnowskie Góry -  Arkadiusz CZECH, w związku z nieotrzymaniem opinii 

ZNP i NSZZ „Solidarność”, wycofał złożony projekt uchwały z porządku obrad.

Przedstawicielka  MOZ  NSZZ  „Solidarność”  -  Pani  Barbara  PANCZOCHA,  podziękowała 

Burmistrzowi Miasta za wycofanie projektu uchwały z porządku obrad.

W  trybie  głosów  „za”  lub  „przeciw”  Radny  Janusz  ŚNIETKA,  zaapelował  do  Radnych

o niedokonywanie zmiany porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK, przystąpił  do  głosowania  wniosku, 

złożonego przez Burmistrza Miasta, dotyczącego zmiany porządku obrad poprzez skreślenie pkt 8.
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Głosowanie: 
9 Radnych „za”, 4 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

z uwagi na brak bezwzględnej większości głosów podczas głosowania (wymaganej przy zmianie 

porządku obrad)

• wniosek nie został przyjęty  

Radny  Tomasz  OLSZEWSKI,  złożył  wniosek  formalny o  odesłanie  projektu  uchwały

do ponownego opracowania w Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego.

Głosowanie: 
14 Radnych „za”, 2 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Radny  Krzysztof  SZNAJDER złożył  wniosek  formalny o  kontynuowanie  obrad  sesji

z wyłączeniem dyskusji.

W ramach głosów „za” lub „przeciw” wypowiedział się  Radny Łukasz GARUS, który zaapelował

do Radnych o dalsze prowadzenie dyskusji oraz Radny Tomasz OLSZEWSKI, który wypowiedział 

się za złożonym wnioskiem formalnym.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego.

Głosowanie: 
8 Radnych „za”, 7 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Radny Piotr  SZCZĘSNY, złożył  wniosek formalny o zakończenie obrad sesji  i  kontynuowanie

ich dnia następnego.
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W ramach głosów „za” lub „przeciw” wypowiedział się Radny Jarosław ŚLEPACZUK, który poparł 

złożony  wniosek  formalny  oraz  Przewodniczący  Rady  Miejskiej, który  wypowiedział  się 

przeciwko złożonemu wnioskowi.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego.

Głosowanie: 
5 Radnych „za”, 11 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

 Radny Łukasz GARUS opuścił salę obrad XXIV sesji Rady Miejskiej.

Ad.10
Kolejnym punktem porządku obrad był  projekt uchwały w sprawie określenia stref cen (stawek 

taryfowych)  obowiązujących  przy  przewozie  osób  i  ładunków  taksówkami  na  terenie  Gminy 

Tarnowskie Góry.

Kierownik  Biura  Gospodarki  Rynkowej  –  Maria  GASZ,  przedstawiła  przedmiotowy  projekt 

uchwały, zgodnie z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA I  OCHRONY  ŚRODOWISKA  – 
Tomasz OLSZEWSKI poinformował, iż projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
11 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”, 9 osób „obecnych 

niegłosujących”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/296/2012 w sprawie określenia stref cen (stawek 
taryfowych)  obowiązujących  przy  przewozie  osób  i  ładunków  taksówkami  na  terenie 
Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.11
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Statutu 

Tarnogórskiego Ośrodka Terapii Uzależnień Profilaktyki i Pomocy Psychologicznej - Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Tarnowskich Górach.

Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Uzależnień  –  Kajetan  KANSY, 
przedstawił, zgodnie z uzasadnieniem przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji RODZINY, ZDROWIA I SPRAW SPOŁECZNYCH – Tadeusz TORBUS 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XXIV/297/2012  w  sprawie  zatwierdzenia  Statutu 
Tarnogórskiego  Ośrodka  Terapii  Uzależnień  Profilaktyki  i  Pomocy  Psychologicznej  - 
Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Tarnowskich Górach.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK  ogłosił  15  minutową przerwę

w obradach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  stwierdził  prawomocność  obrad

i po przerwie wznowił obrady.
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Ad.12
Kolejnym punktem porządku obrad był  projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Tarnogórskiego Ośrodka Terapii Uzależnień, Profilaktyki i Pomocy Psychologicznej - 

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Tarnowskich  Górach  za  okres

od 01.01.2011r. do 31.12.2011r.

Radny  Krzysztof  ŁOZIŃSKI złożył  wniosek  formalny o  przegłosowanie  pozostałych  punktów

„en block” oraz składanie interpelacji w formie pisemnej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  iż  pierwsza  część 

złożonego  wniosku  jest  niezgodna  z  prawem,  natomiast  druga  część  zostanie  przegłosowana

w przed przystąpieniem do punktu 17.

Radny Krzysztof ŁOZIŃSKI wycofał  złożony wniosek formalny.

Dyrektor Tarnogórskiego Ośrodka Terapii Uzależnień – Piotr SOBCZAK, przedstawił, zgodnie 

z uzasadnieniem, przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji RODZINY, ZDROWIA I SPRAW SPOŁECZNYCH – Tadeusz TORBUS 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
16 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/298/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego  Tarnogórskiego  Ośrodka  Terapii  Uzależnień,  Profilaktyki  i  Pomocy 
Psychologicznej - Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Tarnowskich 
Górach za okres od 01.01.2011r. do 31.12.2011r.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad 13
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki

nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  z  terenu  Gminy 

Tarnowskie Góry.

Radny Piotr SZCZĘSNY złożył  wniosek formalny o pominięcie przedstawiania projektów uchwał 

oraz prezentacji i przejście bezpośrednio do głosowania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  poinformował,  iż  złożony  wniosek 

formalny nie może zostać poddany głosowaniu, gdyż jest nieracjonalny.

Naczelnik  Wydziału  Ochrony  Środowiska  –  Adam  MRUGACZ,  przedstawił  zgodnie

z uzasadnieniem przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA I  OCHRONY  ŚRODOWISKA  – 
Tomasz OLSZEWSKI poinformował, iż projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/299/2012  w sprawie  przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  z  terenu Gminy 
Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.14
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest  z terenu Gminy Tarnowskie Góry na lata 2012 – 2032.

Naczelnik  Wydziału  Ochrony  Środowiska  –  Adam  MRUGACZ,  przedstawił  zgodnie

z uzasadnieniem, przedmiotowy projekt uchwały.
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Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA I  OCHRONY  ŚRODOWISKA  – 
Tomasz OLSZEWSKI poinformował, iż projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/300/2012 w sprawie przyjęcia Programu usuwania 
wyrobów zawierających azbest  z terenu Gminy Tarnowskie Góry na lata 2012 – 2032.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.15
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie  odpowiedzi oraz przekazania 

Wojewódzkiemu  Sądowi  Administracyjnemu  w  Gliwicach  skargi  Prokuratora  Okręgowego

w Gliwicach.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, przedstawił, zgodnie z uzasadnieniem 

przedmiotowy  projekt  uchwały  oraz  poinformował,  iż  zyskał  on  pozytywną  opinię  Burmistrza 

Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
12 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIV/301/2012 w sprawie odpowiedzi oraz przekazania 
Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi Prokuratora Okręgowego
w Gliwicach.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.16
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi

na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowskich Górach.

Przewodniczący Komisji REWIZYJNEJ – Ewald OPUCHLIK, przedstawił przedmiotowy projekt 

uchwały oraz poinformował, iż zyskał on pozytywną opinię Burmistrza Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK, przystąpił  do  procedury  głosowania 

projektu uchwały.

Głosowanie: 
10 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XXIV/302/2012  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi
na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowskich Górach.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.17
Ostatnim punktem obrad były interpelacje, wnioski, pytania radnych.

Radny  Stefan  ZIENTKOWSKI złożył  wniosek  formalny o  skrócenie  wypowiedzi  Radnych

do czterech minut.

W  ramach  głosów  „za”  i  „przeciw”,  wypowiedział  się  Radny  Janusz  ŚNIETKA,
który zaapelował do radnych o głosowanie przeciw wnioskowi.

Głosowanie:
10 Radnych „za”, 3 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• Wniosek formalny został przyjęty  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK poinformował, iż: 

-  10 maja br.  wpłynęła odpowiedź uzupełniająca na interpelację Radnego Franciszka Hermana

w sprawie utwardzenia żużlem wielkopiecowym części ulicy Żeromskiego w Reptach.
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Dyskusja:

Radny Feliks KOWALSKI:
- odniósł się do problemu terenu boiska PG Nr 4 i sąsiadujących z tym terenem garaży, ponieważ 

od  strony  północnej  położone  są  one  wyżej,  to  z  ich  powierzchni  po  deszczu,  spływa  woda, 

zalewając boisko szkolne;

-  zapytał  o  działkę  przy  PG  Nr  4  (usytuowaną  za  firmą  „Autodoktor”),

która prawdopodobnie ma 3 właścicieli: Gminę, Powiat i Skarb Państwa; na działce mają miejsce 

spotkania  młodzieży  i  innych  osób  postronnych,  które  źle  wpływają  na  środowisko  szkolne

i bezpieczeństwo tej części osiedla?;

- zapytał o poszerzenie ul. Brzozowej, która została zawężona przez nowo powstały budynek i inną 

nieruchomość;  na  jakim etapie  są  trwające  około  roku  prace  geodezyjne?  -  wypowiedział  się

w  sprawie  nieruchomości,  położonej  przy  ul.  Łanowej  (przed  parkiem),  która  jest  własnością 

prywatną,  a  została  „zamieniona  na  drogę”,  natomiast  stara  droga  została  porośnięta  i  jest 

niedrożna; czy jest możliwość wyrównania i udrożnienia tej drogi?

Radny Janusz ŚNIETKA:
-  poprosił  o  przekazanie  umowy  sprzedaży  terenów  położonych  przy  ulicy  Słowackiego

z  2002  roku,  zapytał  czy  w  umowie  był  zawarty  zapis,  że  mieszkańcy  mogą  korzystać

z tego terenu?

-  zwrócił  się  z  prośbą  o  zakup  mobilnej  telewizji  przemysłowej,  do  wykorzystania

przez  Straż  Miejską,  w  celu  obserwacji  miejsc,  w  których  występują  akty  wandalizmu,

na mieniu gminnym i prywatnym oraz zapobieganiu tworzeniu dzikich wysypisk;

- zadał pytanie czy są przewidziane zmiany godzin pracy Straży Miejskiej,  w jakich godzinach

w soboty są przewidziane patrole?

-  poprosił  o  informację  ile  zawiadomień  o  organizowaniu  imprez  masowych  i  artystycznych

lub rozrywkowych,  było złożonych w trakcie trwania poprzedniej  i  obecnej  kadencji  Burmistrza 

Miasta?  Poprosił  o  dostarczenie  wszystkich  pism,  zaświadczeń  o  organizowaniu  imprez 

artystycznych; zapytał również od kiedy obowiązuje druk „zawiadomienia”?

- nawiązał On również do informacji o radnych, zamieszonych na stronie internetowej Urzędu;

- odniósł się do oznakowania umieszczonego na autostradzie A1.

Radny Piotr SZCZĘSNY:
-  zapytał  do  kiedy  zostaną  zakończone  roboty,  wraz  z  nakładką  na  ulicy  Radzionkowskiej?

-  nawiązał do zapadlisk na chodnikach, powstałych w trakcie remontu ulicy Krakowskiej i zapytał 

kiedy Burmistrz Miasta wystąpił z wnioskiem o budowę nowego gazociągu?

- poinformował również o małym budynku, usytuowanym w Parku, do którego przez dziurawy dach 

leje się woda i zapytał w jakim czasie będzie naprawiony ten dach;
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- powiedział o wgłębieniu na ulicy Przesmyk (przy Rynku), w którym tworzy się rozlewisko;

- zapytał do kiedy zostaną wykonane naprawy cząstkowe na ulicach?

-  zapytał  na  jakim  etapie  jest  sprzedaż  nieruchomości,  zaplanowana  w  bieżącym  roku

i dotycząca realizacji uchwały budżetowej?;

- poprosił o szczegółowe wymienienie na jakich ulicach i w jakich dzielnicach będzie uzupełniana 

kanalizacja? 

- powiedział, iż na ulicy Staffa, w nowo położonej nawierzchni, wykopano lub odkopano kanalizację 

i miejsce to nie zostało zaasfaltowane;

- nawiązał do wykaszania traw w Mieście.

Radny Krzysztof ŁOZIŃSKI:
-  zapytał  o  plany  inwestycji  mieszkaniowych  MTBS,  w  jakim  terminie  i  jaka  ilość  mieszkań 

zostałaby przekazano mieszkańcom Tarnowskich Gór?

- zapytał na jakim etapie jest realizacja projektu budowy hali sportowej?

- poprosił, aby na adres mailowy został mu przesłany regulamin konkursu na dyrektorów placówek 

oświatowych;

-  zapytał  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  dlaczego,  pomimo  wcześniejszych  ustaleń,

nie dopuścił do głosu Przewodniczącej NSZZ „Solidarność”?

Radny Kazimierz SZCZERBA:
- wypowiedział się negatywnie na temat spraw organizacyjnych w trakcie zgłaszania się radnych 

do dyskusji oraz ogłoszenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej reasumpcji głosowania;

- wypowiedział  się negatywnie w kwestii  parkowania samochodów na początku ulicy Gliwickiej 

(przy podcieniach), w wyniku którego na bruku powstają plamy oleju;

-  zapytał  kiedy  zostanie  rozpoczęta,  planowana  budowa  parkingu  przy  ulicy  Litewskiej

i czy są planowane jeszcze inne budowy parkingów?

Radny Krzysztof SZNAJDER:
-  nawiązał  do  pojemników  na  odpady,  głównie  odzież,  usytuowanych  w  mieście,  które  są 

własnością  firm  nieprowadzących  działalności  charytatywnej  i  zapytał  ile  środków  wpływa

do budżetu miasta za zajęcie miejsc, na których są one usadowione?

- poprosił również o interwencję Straży Miejskiej na ulicy Andersa, na której samochody, omijając 

zaporę drogową tzw „sierżanta”, wjeżdżają na chodnik;

-  zaproponował,  aby  teren  zielony  na  ulicy  Leśnej,  który  jest  obrośnięty  chwastami,  został 

zagospodarowany i tym samym zamieniony na klomb lub rabatę kwiatową.
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Przewodniczący Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  oddał  głos  Panu  Brunonowi 
ZIOBOWI,  który  złożył  wniosek  o  zabranie  głosu  w  trakcie  obrad  XXIV  sesji.  Zwrócił  się

on z pytaniem do Radnego Andrzeja KOMENDERSKIEGO w sprawie nieruchomości położonej

w Strzybnicy oraz wypowiedział się o stanie dróg w tej dzielnicy Miasta. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  poinformował  Radnego  Janusza 

ŚNIETKĘ,  iż  sprawa  informacji  o  Radnych  Rady  Miejskiej,  zamieszczonych

na  stronie  internetowej  Urzędu,  zostanie  rozeznana  i  na  przyszłej  sesji  zostanie  udzielona 

odpowiedź.  Odniósł  się  również  do  pytania  Radnego  Krzysztofa  ŁOZIŃSKIEGO,  wyjaśnił,

iż  nie  dopuścił  do  głosu  Przedstawicielki  NSZZ  „Solidarność”  Pani  Barbary  PANCZOCHY, 

ponieważ  jej  wniosek  o  zabranie  głosu,  został  złożony  niezgodnie  z  zapisami  §  11  pkt  4 

Regulaminu  Rady  Miejskiej.  Wypowiedział  się  również  odnośnie  zarzutów  na  temat  spraw 

organizacyjnych w trakcie obrad.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI, poinformował, że zostanie sprawdzona 

informacja  o  wodzie  spływającej  z  terenów  garaży  przy  PG  Nr  4  oraz  że  istnieje  również 

możliwość, iż użytkownicy działek spuszczają wody powierzchniowe na ten teren, a działanie takie 

jest  niezgodne  z  prawem.  Odniósł  się  również  do  własności  działki  przy  PG  Nr  4,

która  jest  własnością  nieistniejącej  Okręgowej  Dyrekcji  Inwestycji  Mieszkaniowych  i  nie  ma 

możliwości  wezwania  kogokolwiek  do  uporządkowania  tegoż  terenu.  Zaproponował

aby  poinformować  Starostwo  Powiatowe  o  zaistniałej  sytuacji.  Poinformował,  że  zostanie 

rozeznana  sytuacja,  dotycząca  zwężenia  na  ulicy  Brzozowej  oraz  jeśli  nie  będzie  przeszkód 

formalnych, zostanie udostępniona, Radnemu Januszowi ŚNIETCE, umowa sprzedaży terenów, 

położonych przy ulicy Słowackiego. Pozytywnie odniósł się do pomysłu zakupu mobilnej telewizji 

przemysłowej  i  poinformował,  że  zostały  uzupełnione  wakaty  Straży  Miejskiej  i  podał  godziny

ich  pracy.  Wypowiedział  się  również  w kwestii  bezpieczeństwa  publicznego,  które  jest  sprawą 

nadrzędną policji, natomiast Straż Miejska winna się skupić na ustawie śmieciowej, podłączaniem

do kanalizacji  oraz programem niskiej  emisji.  Poinformował  również,  że odpowiedź na pytania 

Radnego  Janusza  ŚNIETKI,  dotyczące  imprez  masowych  zostanie  sporządzona  pisemnie

oraz odniósł się do oznakowania umieszczonego na autostradzie A1. Odpowiedział on również,

iż remont ulicy Radzionkowskiej zostanie zakończony do 30 czerwca.

Pełnomocnik  Burmistrza  Miasta  ds.  Realizacji  Projektu  –  Marek  POŁULICH,  potwierdził, 

podany  przez  Zastępcę  Burmistrza  Miasta,  termin  zakończenia  robót  oraz  poinformował

o  trwających  na  ulicy  Radzionkowskiej  pracach  archeologicznych,  mogących  mieć  wpływ

na  terminowość  zakończenia  prac.  Odniósł  się  również  do  wypowiedzi  na  temat  ulicy  Staffa,

gdzie została stwierdzona usterka w budowanej kanalizacji,  a jej usunięcie należy do Inżyniera 
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Kontraktu. Poinformował   On również Radnego Piotra Szczęsnego, iż zostaną mu przekazane 

kserokopie  kilku  stron  warunków  kontraktu  FIDIC,  zawarte  w  tzw."  Czerwonej  Książce", 

zawierające  unormowania  w  tym  zakresie,  natomiast  reszta  informacji  zostanie  przekazana

w formie pisemnej.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Piotr  SKRABACZEWSKI,  poinformował,  iż  trwają  naprawy 

cząstkowe dróg, natomiast wykonanie uchwały budżetowej, w zakresie sprzedaży nieruchomości, 

po  czterech  miesiącach  2012  roku,  wynosi  ok.  1.000.000,00  zł.  Wypowiedział  się  również 

szczegółowo  na  zadane  pytanie  dotyczące  uzupełniania  kanalizacji.  Poinformował,

m.  in.,iż  na  ukończeniu  jest  I  faza,  która  została  rozszerzona  o  kilka  ulic  w  Sowicach,  ulicę 

Towarową  i  obszar  ulicy  Opolskiej,  natomiast  w  ramach  II  fazy,  trwają  prace  związane

z uzyskaniem pozwolenia na budowę w rejonie ulicy Lyszcze i ulicy Małej. Odniósł się również

do remontu ulicy Krakowskiej i  zgody na budowę gazociągu oraz wykaszania traw przez firmę 

Remondis.

Wypowiedział się również w zakresie pytań dotyczących MTBS-u, poinformował również, że trwają 

prace przygotowawcze do budowy hali sportowej. Nawiązał do prawa własności ulicy Gliwickiej 

przy  podcieniach  i  planowanej  budowy  parkingów przy  ulicy  Litewskiej  oraz  nierozwiązanego 

problemu z pojemnikami na odzież,  usytuowanymi w różnych częściach miasta. Poinformował,

że  nie  ma technicznych możliwości,  aby Straż Miejska bieżąco monitorowała  zapory drogowe

na osiedlach.

Naczelnik  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego –  Wojciech ŻMUDZIŃSKI,  wypowiedział  się

w kwestii  zawiadomień o  organizowaniu  imprez  masowych i  artystycznych  oraz poinformował,

iż dla ułatwienia został opracowany druk, zawierający wymogi określone w art. 34 ust. 4 ustawy

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej.

Burmistrz Miasta Arkadiusz Czech, odniósł się do prośby Radnego Krzysztofa ŁOZIŃSKIEGO, 

dotyczącej przesłania regulaminu konkursu na dyrektorów placówek oświatowych i szczegółowo 

omówił procedurę wyboru i wyniki naboru na stanowiska dyrektorów.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  w związku z przekroczeniem ośmiu 

godzin obrad, złożył wniosek formalny o przedłużenie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  poinformował,  iż  począwszy

od następnej sesji, będą rygorystycznie realizowane wszystkie zapisy Regulaminu Rady Miejskiej 

jak i innych aktów, do przestrzegania których są zobowiązani Radni Rady Miejskiej.
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Głosowanie:
9 Radnych „za”, 1 Radny „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• Wniosek formalny został przyjęty  

Ad vocem:

Radny Piotr SZCZĘSNY ponownie nawiązał do robót,  prowadzonych na ulicy Radzionkowskiej.

Radny Janusz ŚNIETKA poinformował, iż z pytaniami, na które nie uzyskał odpowiedzi, zwróci 

się Burmistrza Miasta pisemnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, stwierdził wyczerpanie porządku obrad

i słowami „Szczęść Boże” zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach.

sporządzono: 15.06.2012

protokołowała:

Aleksandra KORBEL
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